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Sbírka potravin 
vynesla téměř 
tunu trvanlivého 
jídla

BLANSKO - Celkem 946 kilo-
gramů trvanlivých potravin a 12 560 
korun darovali lidé blanenské charitě 
při Sběru potravin, který uspořádala 
10. června v osmi městech a obcích 
po celém blanenském okrese.

„Sbírku jsme se tentokrát rozhodli 
omezit hlavně na potraviny, protože 
z důvodu zrušené tradiční Národní 
sbírky potravin na Blanensku chyběly 
stovky kilogramů trvanlivých potra-
vin.

Průběžný sběr potravin dále probí-
há ve spolupráci s městem Blanskem 
v rámci projektu Pomáháme Blansku 
už od začátku května v blanenském 
Informačním centru Blanka,“ uvedl 
ředitel Charity Blansko Pavel Kol-
mačka. 

Do blanenského informačního cen-
tra mohli zájemci nosit trvanlivé po-
traviny jako jsou piškoty, konzervy, 
těstoviny, olej, rýže, mléko, dětské 
výživy. Sběr potravin byl ukončen 
v pátek 26. června.

„Potraviny distribuujeme lidem 
v nouzi z celého regionu, klientům 
Charity, spolupracujeme také s Od-
borem sociálních věcí města Blanska. 
V případě, že vám chybí základní 
potraviny, můžete se obrátit přímo 
na vedoucího charitní humanitární 
pomoci Františka Jahody na číslo 
603 291 388,“ doplnil ředitel Chari-
ty Blansko Pavel Kolmačka s tím, že 
charita velmi děkuje lidem za dary, 
děkuje také městu Blansko, farnos-
tem a všem, kteří se na sbírkách jak-
koliv podílí.  (hrr)
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Boskovické westernové 
městečko připravilo nové 
představení - Vinnetou I.

BOSKOVICE - Letošní premiérou Westernového měs-
tečka Boskovice, které vzniklo před zhruba dvaceti lety 
v pískovcovém lomu u Boskovic, je představení Vinnetou 
I. Jde o převedení slavného filmu Vinnetou I. z roku 1963 
s Pierrem Bricem (apačský náčelník Vinnetou) a Lexem 
Barkerem (Old Shatterhand) do formy divadelního před-
stavení. Koná se v přírodním amfiteátru městečka, které 
patří k největším zařízením svého druhu ve střední Ev-
ropě.

Po několika měsících náročné práce vznikla v amfiteát-
ru městečka unikátní scéna. Tvoří ji přesné kopie budov 
z filmu; jednopatrový Salon, v němž se opevnil padouch 
Santer se svojí bandou, sídlo Apačů - tzv. pueblo i se čtyř-
metrovým totemem nebo nádraží městečka Roswell. 

Kvůli představení bylo postaveno 60 metrů dlouhé ko-
lejiště s umělým tunelem. Byla postavena funkční, 3000 
kilogramů vážící kopie historické lokomotivy. Vzniklo 
jezírko připomínající řeku Rio Pecos pro souboj Old Shat-

terhanda a náčelníka Iču-čuny. Kulisu dotváří čtyřmetrové 
umělé kaktusy. 

Zajímavostí při představení je devítimetrový vodopád, 
kvůli němuž byly vybudovány dvě nádržky. V představení 
jsou četné efekty, jsou do nich zapojeni jezdci na koních. 
K nejatraktivnějším bude patřit okamžik, kdy lokomotiva 
najede do boční zdi jednopatrového Salonu, aby z něj Old 
Shatterhand vystrnadil Santerovu bandu.

Ve snaze předložit divákovi silný romantický příběh se 
představení striktně drží filmové předlohy. Děj tedy nebyl 
nijak upravován ani vylepšován. Využívány jsou dialogy 
z původního filmu. Tvůrci představení si na ně zakoupili 
autorská práva.

Vinnetou I. je prvním z filmů o náčelníkovi Apačů, 
které byly natočeny na motivy knih německého spisova-
tele Karla Maye. V tomto příběhu se Vinnetou seznamuje 
s mladým německým zeměměřičem. 
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Město Jevíčko leží v severní části ma-
lebného úrodného kraje Malá Haná. 
Město bylo založeno v první polovi-
ně 13. století. Roku 1258 bylo Jevíčko 
povýšeno Přemyslem Otakarem II. na 
město královské. V roce 2019 vyhrálo 
soutěž historické město Pardubického 
kraje.

Vítejte v Jevíčku …
Rok 2020 - Rok židovské paměti v Jevíčku bude 
obohacen výstavou Anny Frankové 
„Nechte mě být, jaká jsem.“
Vernisáž se uskuteční 1. 7. 2020 v synagoze. 
Výstava bude zpřístupněna v červenci a srpnu každý den od 14 - 16 hodin.

Od 1. 7. do 31. 8. 2020 máme pro 
návštěvníky připravené 

prohlídky městské věže 
– dominanty města. 

Otevřeno pondělí až neděle 9 – 15 hodin.
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bližší informace na webu města 
www.jevicko.cz

Zveme Vás na sérii 
kulturních akcí 

Vítejte v Jevíčku …

AGROAD s.r.o. HLEDÁ 

SKLADNÍKY!!!

Zabýváme se prodejem ND 

na zemědělskou techniku.

Práce na HPP, jednosměnná 

pracovní doba, náborový 

příspěvek 10.000 Kč.

Pravidelná mzda (20.000-

35.000 Kč), fi remní benefi ty,  

měsíční prémie, 13. plat, 

věrnostní odměna.

Své životopisy zasílejte 

nabaldrmanova@agroad.cz.   

 středa 3. června 2015 SERVIS, INZERCETýdeník Zrcadlo, strana 6

������� �������

Prodám 4 ks alu disků R14, 4x108, 
vhodné pro Ford. Cena 2 000 Kč.Tel.: 
774 964 038 jen sms, zavolám zpět.

Koupím cca 2 kubíky suchého tvr-
dého dřeva, nenaštípaného. Odvoz  do 
Ludíkova si zajistím. Tel.: 737 142 578. 
Nabídněte cenu.

Koupím vojenské a civilní řády a 
vyznamenání. Též socialistické. Tel.: 
608 420 808.

Prodám knihy od Robina Cooka 

(nové) á 25,- Kč. SMS na tel. 792 259 
250 - zavolám.

Prodám starší kufříkový šicí stroj 
(entlovačka) za 290,- Kč . SMS na tel. 
792 259 250 - zavolám.

Koupíme chalupu na Blanensku. 
Rekreace - bydlení. Zahrada podmín-
kou. Tel.: 720 598 284.

Prodám brambory na krmení 2,-
Kč/kg. Tel.: 776 178 163.

Prodám Opel Astra Kombi 1.8 

P������������ �������

Pronajmu nebytové 
prostory v přízemí 

domu na Masarykově 
náměs�  v Letovicích.
Vhodné k obchodní 

činnos� , výměra 54 m2.
Od června t. r. 

Tel.: 603 738 767 nebo 
737 397 109

MICHAL
DAVID

25. 6. 2015
20.00 hod.

Letní kino
BOSKOVICE

20.0

Cena: 550 Kč v předprodeji / 650 Kč na místě

Předprodej v Městském informačním středisku 
Boskovice, Masarykovo nám. 1, tel. 516 48 86 77 
a v síti ticketportal.cz.

www.kulturaboskovice.cz

AGROAD s.r.o.
se sídlem v Kuřimi,

hledá SKLADNÍKA na HPP.
Info na tel.: 541 264 970.

Údržba zeleně - Posekáme 
zahrady, neudržované 

plochy, náročný terén není 
překážkou. Individuální 

přístup. Více informací na 
tel.: 778 000 301. 

www.sekacizelene.cz

Pronajmu dlouhodobě 
byt 1+1, včetně sociálního 

zařízení v přízemním 
rodinném domku ve 

Svitávce. Nájem 3500,- Kč 
plus inkaso 2300,- Kč, 

dvouměsíční kauce 
z nájmu. Samostatné 

hodiny pro odpočet. Tel.: 
728 977 545, 731 345 327

C

středa 3. červnastředa 3. června

AKCEAKCE
Blansko – ASK v 10 hod.: Strollering – 
ukázková hodina, sportovní chůze s kočár-
kem propojená s  tness programem.
Blansko – Klub Ratolest v 10 hod.: Pojď 
si se mnou hrát – setkávání maminek či 
babiček s dětmi.
Blansko – ZUŠ Zámek v 18 hod.: 4. Absol-
ventský koncert ZUŠ.
Blansko – Knihovna v 18 hod.: Kreslení 
pravou mozkovou hemisférou.
Boskovice – Zámek v 8, 8.45, 9.30, 10.15, 
11 a 11.45 hod.: Dětské dny s Arabelou.
Boskovice – Zámek v 19.30 hod.: Barbara 
Maria Willi a Joss van Immerseel, koncert 
v rámci fes� valu Concentus Moraviae.
Velké Opatovice – Malá scéna stálého 
kina v 17 hod.: Závěrečné vystoupení žáků 
LDO ZUŠ pod vedení p. uč. MgA. Zdeňky 
Selingerové.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Dítě číslo 44.
Boskovice v 19.30 hod. Šílený Max: Zbě-
silá cesta.

čtvrtek 4. červnačtvrtek 4. června
AKCEAKCE

Blansko – Senior centrum ve 14 hod.: 
Zahájení provozu odborné Poradny pro 
pečující o osoby s Alzheimerovou choro-
bou.
Blansko – Klub Ratolest v 15 hod.: Pokro-
čilé kojení a jeho význam, v 16 hod.: Den 
dě�  a otců.
Blansko – Radnice v 17.45 hod.: Mode-

rované modlitby za město Blansko a jeho 
obyvatele, téma Prázdniny.
Blansko - Cafe & Restaurant Castello v 19 
hod.: Taneční večer, hraje Tom Sawyer 
Band.
Boskovice – Masarykovo náměs�  v 9 až 
16 hod.: Farmářské trhy.
Letovice – Kulturní dům v 16 hod.: Výsta-
va prací žáků výtvarného oboru ZUŠ Leto-
vice, vernisáž.
Valchov – Knihovna v 16.30 hod.: Verni-
sáž výstavy Lucie Šmídové.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Dítě číslo 44.
Boskovice v 19.30 hod. Insidious 3: Počá-
tek.
Doubravice v 18 hod. Babovřesky 3.

pátek 5. červnapátek 5. června
AKCEAKCE

Blansko – Kino v 16 hod.: Výstava žáků 
výtvarného oboru SZUŠ Blansko, verni-
sáž.
Blansko – Křesťanské centrum v 17 hod.: 
Základy hry na akus� ckou kytaru, v 18 
hod.: Základy hry na akus� ckou kytaru v 
hudební skupině.
Blansko – Lavina v 17 hod.: DAR SALAM, 
beseda.
Blansko – Knihovna v 18 hod.: Obnovitel-
né zdroje – nesmysl nebo šance?, před-
náška.
Boskovice – Nádvoří zámku v 19.30 hod.: 
Španělský hudební večer na zámku.
Letovice – Galerie Domino v 17.30 hod.: 
Vernisáž prodejní výstavy keramiky Jana 
Vichty.
Olešnice – Kulturní dům v 19 hod.: S čerty 

nejsou žerty, pohádka v podání vírských 
ochotníků.
Šebetov – Škola v 16 hod.: Evropský den, 
zábavný program pro dě� .

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Dítě číslo 44.
Boskovice v 17 hod. Sedmero krkavců.
Boskovice v 19.30 hod. Insidious 3: Počá-
tek.
Velké Opatovice v 19.30 hod. Babovřesky 3.

sobota 6. červnasobota 6. června
AKCEAKCE

Blansko – Kryté lázně ve 13 hod.: Volný 
minikurz plavání pro širokou veřejnost.
Blansko – Náměs�  Republiky ve 14 hod.: 
7. sraz vozidel značky Trabant.
Blansko – Galerie města Blanska v 17 
hod.: Vladimír Kokolia a Karel Pivoňka, 
vernisáž výstavy.
Boskovice – Areál VASS ve 13 hod.: Jez-
decký den ke Dni dě� .
Letovice – Kostel sv. Prokopa ve 14 až 16 
hod.: Prohlídky farního kostela svatého Pro-
kopa.
Letovice – Klášter Milosrdných bratří ve 14 
a 15 hod.: Prohlídky historické lékárny.
Letovice – Areál hasičské zbrojnice ve 20 
hod.: Taneční zábava.
Olešnice – Zahrada kulturního domu ve 
14.30 hod.: Olešnická kytka.
Úsobrno – Hřiště ve 14 hod.: Běh naděje 
a Dětský den.
Velké Opatovice – Zámecký sál v 19 hod.: 
Zábavně-vědomostní moderovaný kvíz.

KINAKINA
Blansko v 17.30 hod. Malá z rybárny.
Blansko ve 20 hod. San Andreas. (3D 
s � tulky)
Boskovice v 17 a 19.30 hod. Sedmero 
krkavců.

neděle 7. červnaneděle 7. června
AKCEAKCE

Blansko – Dělnický dům v 16 hod.: 
Vystoupení literárně-dramatického 
oboru Soukromé základní umělecké 
školy Blansko.
Boskovice – Letní kino v 19.30 hod.: Gala-
koncert Hany Zagorové.
Knínice – Za kulturním domem v 15 hod.: 
Den dě� .
Sudice – Sokolovna v 15 hod.: Dětský den 
v Sudicích.

KINAKINA
Blansko v 15 hod. Malá z rybárny.
Blansko v 17.30 hod. San Andreas. (3D 
s � tulky)
Blansko ve 20 hod. San Andreas. (s � tul-
ky)
Boskovice v 15 hod. Bijásek: Za kamarády 
z televize VIII.
Boskovice v 17 a 19.30 hod. Sedmero 
krkavců.

pondělí 8. červnapondělí 8. června
AKCEAKCE

Velké Opatovice – Zámecký sál v 18 hod.: 
Zdravotní cvičení.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Divoká dvojka.
Boskovice v 19.30 hod. Filmový klub: Stá-
le spolu.

úterý 9. červnaúterý 9. června
AKCEAKCE

Blansko – Státní okresní archiv v 9 hod.: 
Proměny Blanska ve 20. stole� , den ote-
vřených dveří.
Blansko – Knihovna v 17 hod.: Cesty za 
poznáním – Ota Pavel.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Divoká dvojka.
Boskovice v 19.30 hod. Rudá mašina.

Koupaliště Červenka 
otvírá již tento pátek 

Boskovice - Vzhledem k příznivé před-
povědi počasí na nadcházející víkend se 
brány koupaliště Červenka v Boskovicích 
otevřou již v pátek 5. června ve 14 hodin 
místo původně plánované soboty. V sobo-
tu bude otevřeno od 10 hodin. Do 13. 6. 
bude současně otevřeno koupaliště i 
městské lázně. Od 13. 6. již bude otevřen 
pouze právě jeden provoz dle aktuálního 
počasí.

Olešnická kytka slaví 
třicetiny

Olešnice - T.O. Zmijáci ve spolupráci s 
městem Olešnice zvou všechny občany 
a návštěvníky Olešnice na jubilejní 30. 
ročník fes� valu Olešnická kytka, který se 
uskuteční v soboru 6. června na zahradě 
KD v Olešnici. Olešnická kytka je jeden z 
nejstarších hudebních fes� valů tramp-
ské a folkové hudby v České republice. 
Letošní ročník má hvězdné obsazení, ať 
už se jedná o Hanu a Petra Ulrychovi se 
skupinou JAVORY BEAT, kteří vystoupí již 
ve 14.30 hod., ale i následně o skupiny 
Kamelot, Poutníci, Los Brňos, nebo Tram-
poty. Chybět nebude i již tradiční Šutera 
Cup - soutěž v pojídání párků v přestávce 
mezi vystoupeními hudebníků, ale také 
tradiční občerstvení pro diváky. 
V pátek 5. června v 19.00 hod. odehrají 
vírš�  ochotníci na zahradě KD pohádku S 
čerty nejsou žerty, jako již tradiční divadlo 
před sobotní Kytkou.

kalendář akcíkalendář akcí

Accord

BOSKOVICE
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Dne 8. června uplynou tři roky od 
chvíle, kdy nás navždy opus� l

 
Ing. Pavel Stara.

Kdo jste ho znali, vzpomeňte s námi. 
Vzpomínají rodina a přátelé.

 
 

DARUJ KREV se 
ZDRAVÝM MĚSTEM 

BOSKOVICE 
 
 
 

                                                               12. ČERVNA 2015 
      od 7.00 do 9.30 hod 

  transfúzní oddělení 
        Nemocnice Boskovice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DOKAŽ, ŽE MÁŠ SRDCE NA SPRÁVNÉM MÍSTĚ 

A STAŇ SE DÁRCEM KRVE! 
 

Kampaň je orientovaná na získání prvodárců a netýká se již 
registrovaných dárců krve (děkujeme za pochopení). 

 
Na každého nového prvodárce čeká za tento dobrý skutek malý dárek a 
možnost vyhrát permanentku do plaveckého bazénu v hodnotě 1 tis. Kč. 

 
 
 

Prosíme o potvrzení Vaší účasti na tel.: 516 488 627 nebo email: 
aneta.sedlackova@boskovice.cz  nejpozději do 6. června 2015. 
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ATLETIKA
6. 6., 11 h Doubravice nad Svitavou. Svitava kros.

HORSKÁ KOLA
6. 6., 10 h Protivanov. Pohár Drahanské vrchoviny. 

KOPANÁ
6. 6., 16:30 h Blansko - Vrchovina, divize. 7. 6., 16:30 h Ráječko - 
Sparta Brno, KP. Bořitov - Lipovec, I. A.

NOHEJBAL
6. 6., 8 h ASK Blansko. Memoriál A. Vágnera.

P����� �����

BLANSKO
Středa 3. 6., 12:00 - 18:00; Čtvrtek 4. 6., 12:00 - 18:00; Pátek 
5. 6., 12:00 - 18:00, 19:00 - 20:00; Sobota 6. 6., 9:00 - 10:00, 11:00 
- 13:00, 17:00 - 20:00; Neděle 7. 6., 9:00 - 20:00.

BOSKOVICE
Středa 3. 6., 6:30 - 8:00, 12:30 - 16:00, 17:30 - 21:00; Čtvrtek 4. 
6., 6:30 - 7:50, 12:00 - 16:00, 18:30 - 21:00; Pátek 5. 6., 11:30 - 
17:00, 18:30 - 21:00; Sobota 6. 6., 10:00 - 21:00; Neděle 7. 6., 9:00 
- 20:00; Pondělí 8. 6., 16:00 - 20:00; Úterý 9. 6., 10:30 - 16:00, 
17:30 - 20:00; Středa 10. 6., 11:00 - 21:00.

benz., NOVÁ STK, EKO zapl., taž-
né, stř. nosiče. Rok 1997. Naj. 189 
tis. km. Centrál, dig. display, tem-
pomat, motor ECOtec, el. okna, el. 
zrcátka. Cena: 20 tis. Kč. Tel.: 605 
529 478.

Prodám sadbové brambory červe-

né polorané, odrůda Rossela, 1 kg za 5 
Kč - Kunštátsko. Tel.: 606 920 940.

Nechám zavařovací sklenice za 
symbolickou cenu. Boskovice, tel.: 
774 408 399.

Koupím dům v Boskovicích nebo 
poblíž Boskovic. Tel.: 607 458 508.

Dne 8. června uplynulo osm let od
chvíle, kdy nás navždy opusti l

Pátrání po seniorovi 
skončilo úspěšně

BOSKOVICE - Ve čtvrtek 18. 
června v 10.00 hod seniorka z Bosko-
vic oznámila prostřednictvím tísňové 
linky pohřešování svého manžela. 
Tuto skutečnost nahlásila poté, co se 
její muž po více než třech hodinách 
nevrátil ze zdejšího obchodu. 

Boskovičtí policisté ihned vyjeli do 
terénu a zjistili, že v prodejně, kterou 
pravidelně ráno pětasedmdesátile-
tý senior navštěvuje, odešel jiným 
směrem než obvykle. Policejní hlíd-
ky nejdříve prověřily zdravotnická 
zařízení a zjišťovaly, zda muž není u 
známých. 

Poté započala pátrací akce v terénu, 
do které byly nasazeny téměř tři de-
sítky policistů včetně městské policie 
a policejního vrtulníku s termovizí. 

Na základě informací přes sociální 
sítě, ve kterých město Boskovice na 

svých stránkách upozornilo na pohře-
šování seniora, se přidali také samot-
ní občané. 

Po více než šesti hodinách pátrá-
ní, policisté podchlazeného a nezra-
něného seniora našli ležet mezi keři v 
blízkosti místního hřbitova. Následně 

skončil v péči přivolané zdravotnické 
záchranné služby. 

Všichni, kteří po seniorovi pátrali, 
byli rádi, že se jim ho podařilo včas 
nalézt a tím i pravděpodobně zachrá-
nit život.

 Radim Hruška
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Mladí atleti ASK Blansko se na 
závodech neztratili

BLANSKO� -�Atletické� soutěže� se�
rozjely�v�plném�proudu.�Po�přerušení�
z� důvodu� koronaviru� i� blanenský�
oddíl� atletiky�ASK�Blansko� vyhlížel�
k� soutěžím� s� respektem.� O� to� větší�
radost�z�předváděných�výkonů�našich�
svěřenců�máme.
Začneme� našimi� nejmladšími,�

a� to� přípravkou,� která� své� soutěže�
družstev� zahájila� prvním� kolem�
�krajské�ligy�v�Kuřimi�a�k�překvapení�
všech� zvítězila.� Tento� výkon� je� o� to�
cennější,� že� se�do�družstva� začleňují�
i� děti� z� atletických� kroužků� našeho�
oddílu.
Mladší�žactvo�svou�soutěž�zahájilo�

v�Brně�na�stadionu�Moravské�Slávie.�
Zde� jsme� trošku� limitováni� počtem�
atletů�v�družstvu,�ale�i�tak�kluci�v�pěti�
dokázali,� že� svými� výkony� patří�

ke� špičce� v� kategorii� a� skončili� na�
krásném�šestém�místě.
Velkou� radost� nám� dělá� družst-

vo� starších� žákyň,� kterým� se� soutěž�
rozběhla� až� vražedným� tempem.�
Holky� po� dvou� týdnech� mají� za� se-
bou� již�druhé�kolo.�V� sobotním�kole�
ve�Vyškově�obsadily�vynikající�druhé�
místo� za� suverénní� Břeclaví� a� toto�
umístění�je�o�to�cennější,�že�jako�jed-
ni�z�mála�nastupujeme�bez�hostujících�
atletek.�
Holky� ještě� čeká� poslední� třetí�

kolo,�které�je�zároveň�vypsáno�i�jako�
mistrovství� Jihomoravského� kraje�
a� některé� z� nich� i�mistrovství�Mora-
vy� a� Slezska� ve� vícebojích� v�Třinci.�
A�již�vyhlížíme�k�4.�červenci,�kdy�ve�
Vyškově� začíná� druhá� liga� družstev�
dospělých.� Martin Bezdíček

Během jízdy pod 
vlivem alkoholu třikrát 
nabourala

ADAMOV� -� V� pondělí� 22.� června� v� nočních�
hodinách� bourala� hned� třikrát� v�Adamově� třiadva-
cetiletá� řidička.�Ta� usedla� do� osobního� automobilu�
GM�DAEWOO�KALOS�posilněná�alkoholem.�První�
dvě�kolize� způsobila� při� couvání� z� parkoviště,� kdy�
narazila� do� zaparkovaného� vozidla� Škoda� Octavia�
a�následně�do�jedné�z�garáží.�Poté�se�rozjela�po�ul.�
Petra� Jilemnického,� kde� s� vozidlem� zastavila� a� při�
couvání�a�otáčení�najela�do�dalšího�zaparkovaného�
vozidla�Škoda�Rapid.�Také�tento�střet�jí�neodradil�a�
ve�své�jízdě�pokračovala�až�do�následného�zastavení�
dopravních�policistů,�v�ulici�Hybešova.�Provedenou�
kontrolou�dechové�zkoušky�jí�bylo�naměřeno�téměř�
dvě� promile� alkoholu.� Ke� zranění� osob� nedošlo.�
Celková� škoda� je� odhadována� na� jednatřicet� tisíc�
korun.
Téhož�dne�v�nočních�hodinách�v�Boskovicích�byla�

zastavena�a�kontrolována�ve�vozidle�Audi�A4�další�
mladá� řidička� pod� vlivem� návykových� látek.� Poli-
cisté�u�ženy�pojali�podezření�na�užití�jiné�návykové�
látky�před�jízdou�nebo�během�jízdy�a�vyzvali�jí�k�pro-
vedení�orientačního�testu�na�přítomnost�omamných�
a� psychotropních� látek.� Tento� jim� následně� ukázal�
pozitivní� výsledek� na� amfetamin/metamfetamin�
a�THC,� k� čemuž� se� žena� doznala� a� potvrdila� užití�
pervitinu� a� marihuany.� Poté� se� podrobila� dalšímu�
lékařskému�vyšetření.
V�obou�případech�policisté�mladým�šoférkám�za-

drželi�řidičské�průkazy�a�zakázali�další�jízdu.

Zmizel vozík 
i s pracovním strojem

ZÁBLUDOV� -� Blanenští� kriminalisté� prověřu-
jí� neobvyklou�krádež,� jež� se�odehrála� z�pondělí� na�
úterý� 23.� června� v� areálu� zemědělského� družstva�
Zábludov.�Z�volně�přístupného�místa�pravděpodob-
ně� v� nočních� hodinách� zmizel� přívěsný� vozík� zn.�
Humbaur,�včetně�naloženého�štěpkovače�zn.�Jensen�
A� 530�XL.�Hodnota� stroje� na� zpracování� dřeva� se�
odhaduje�na�milión�třista�tisíc�korun,�přívěsný�vozík�
byl�vyčíslen�částkou�sto�osmdesát�tisíc�korun.
„Pokud� jste� výše� uvedený� stroj� spolu� s� vozíkem�

někde�viděli�a�můžete� jakoukoliv� informací�přispět�
k�jeho�nalezení,�či�dopadení�pachatele,�bezodkladně�
volejte�přímo�blanenským�kriminalistům�na�telefon-
ní�čísla��974�631�345�nebo�974�631�396,�případně�se�
můžete�dostavit�osobně�na�policejní�stanici�v�Blan-
sku.�Za�spolupráci�předem�děkujeme,“�uvedla�blan-
enská�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.

Boural pod vlivem 
alkoholu, za volantem 
navíc neměl co dělat

MILONICE� -� Policisté� z� dopravního� inspek-
torátu� vyjížděli� v� neděli� 22.� června� krátce� před�
jednou� �hodinou� odpoledne� k� dopravní� nehodě,� ke�
které�došlo�na� silnici� I.třídy�č.43.�Řidič�ve�vozidle�
tov.� zn.�Mercedes� Benz� jel� ve� směru� od� Lažan� na�
Černou�Horu.�V�Milonicích� nestihl� včas� zareagov-
at� na� před� ním� brzdící� vozidla� a� strhl� řízení� vpra-
vo,�kde�vjel�mimo�komunikaci.�Zastavil�ho�až�náraz�
o� kovové� zábradlí.� Ke� zranění� osob� nedošlo,� nic-

méně� policisté� zjistili,� že� šofér,� který� způsobil� ne-
hodu,� je� pod� vlivem�alkoholu.�Do�přístroje�Dräger�
nadýchal�přes�jedno�promile.�Jednašedesátiletý�muž�
navíc�nepředložil�řidičský�průkaz,�o�který�přišel�více�
než�před�sedmi�lety�a�nezažádal�si�o�jeho�navrácení.�
Vzhledem� k� tomu,� že� policisté� zahájili� úkony�

trestního� řízení� pro� podezření� z� přečinu� ohrožení�
pod�vlivem�návykové� látky,� řidičské�oprávnění� tak�
zůstane�nadále�v�nedohlednu.

Vloupal se do prodejny 
s potravinami

RÁJEC-JESTŘEBÍ� -� Na� prodejnu� s� potravin-
ami� v�Rájci� Jestřebí� se� v� noci� ze� soboty� na� neděli�
21.� června� zaměřil� zatím� neznámý� zloděj.� Do� ob-
chodu�v�ulici�Komenského�se�dostal�přes�vypáčené�
vstupní�dveře.�Po�násilném�vniknutí�do�prodejny�a�
dalších� prostor� ho� zajímala� pouze� tržba.� Prohledal�
kancelář,�kde�sebral�drobné�mince�v�hodnotě�čtyř�set�
korun.�Poté�našel�a�odcizil�dva�uzamknuté�trezory�a�
z�prodejny�odešel�zadním�vchodem.�Jeden�z�trezorů�
byl�prázdný,�ve�druhém�se�nacházela�finanční�hoto-
vost�přesahující�sedmapadesát�tisíc�korun�a�straven-
ky�v�hodnotě�téměř�devět�a�půl�tisíc�korun.�Způso-
bená�škoda�odcizením�a�poškozením��byla�vyčíslena�
částkou�devadesát�tisíc�korun.
Policisté�ihned�po�přijetí�oznámení�vyjeli�na�mís-

to,�kde�provedli�ohledání�místa�činu�a�zajistili�stopy.�
Ve�věci�následně�zahájili�úkony�trestního�řízení�pro�
podezření�z�přečinů�krádeže�a�poškození�cizí�věci�a�
veškeré�okolnosti�případu�dále�prověřují.
Aby� se� podařilo� pachatele� dopadnout,� přivítali�

by� policisté� informace� od� případných� svědků� této�
události,�kteří�v�inkriminovanou�dobu�mohli�spatřit�
podezřelou� osobu� či� osoby� pohybující� se� poblíž�
prodejny.�
„Poznatky,� které� by� vedly� k� odhalení� totožnosti�

pachatele,� který� se� do� prodejny� vloupal� sdělte� na�
nejbližší�policejní�služebnu,�popř.�na�telefonní�lince�
974�631�396�nebo�na�bezplatnou� linku�158.�Za� in-
formaci�předem�děkujeme,“�přidala�policejní�mluvčí�
Lenka�Koryťáková.

Z kolárny zmizela 
jízdní kola

ADAMOV� -� Policisté� z� obvodního� oddělení�
Blansko� pátrají� po� zloději� čtyř� jízdních� kol,�
která� zmizela� v� době� od� 20:00� hod� 14.� června� do�
19:00�hod�15.� června�v�Adamově.�Do�kolárny� jed-
noho� z� domů� v� ulici� Ronovská� bez� násilí� vniknul�
dosud� neznámý� pachatel,� který� odcizil� dvě� pánská�
jízdní� horská� kola� značek�HaiBike� a� Focus� a� � dvě�
dámská� jízdní� horská� kola� značek� � Ghost� a� Scott.�
Zloděj� neopomněl� také� na� cyklistickou� výbavu� a�
sebou� si� odnesl� ochrannou� přilbu,� gelové� rukavice�
a�světlomet.�Majitelům�odcizených�věcí� tak�způso-
bil�celkovou�škodu�ve�výši�téměř�osmašedesát�tisíc�
korun.�
Policisté� přivítají� jakékoliv� informace� ve-

doucí� k� pachateli� a� také� informace,� které� by�vedly�
k�vypátrání�odcizených�jízdních�kol.�na�telefonních�
číslech�974�631�396,�974�631�324,�popř.�osobně�na�
policejní�služebně�v�Blansku.�Děkujeme.
„V� souvislosti� s� uvedeným� případem� upozorňu-

jeme�všechny�majitele�jízdních�kol,�že�se�opět�zvyšu-
jí�počty�jejich�odcizení.�Buďte�tedy�ostražitější�a�svá�
kola� lépe� zabezpečte.� Základním� zabezpečením� je�
uzamknutí�kola�k�nějaké�pevné�části,�tedy�ke�stoja-
nu,�lavičce,�sloupu�a�podobným�věcem.�Připevněno�

by�mělo�být�vždy�přes�rám�kola,�aby�to�měl�případ-
ný�pachatel�co�nejsložitější.�Dnes�již�existují�i�elek-
tronické�zabezpečovací�systémy,�které�v�případě,�že�
s�kolem�začne�někdo�manipulovat,�okamžitě�spustí�
sirénu,� což� pachatele� vyleká� a� zároveň�odradí.� Pro�
lepší� identifikaci�kola� je�dobré,� aby�bicykl�měl�ně-
jaké�evidenční�číslo�a�jeho�majitel�k�němu�potřebné�
doklady,�či�alespoň�fotografii�kola.�Evidovaná�kola�
je�pak�mnohem�snazší�vypátrat�a�následně�i�majiteli�
vrátit,“� doplnila� blanenská� policejní� mluvčí� Lenka�
Koryťáková.

Policisté vypátrali 
vandala

BOSKOVICE� -�V�rukou�policie�skončil� jednad-
vacetiletý� mladík,� který� z� neděle� na� pondělí� 15.�
června�v�Boskovicích�pomaloval�vulgárními�nápisy�
a�obrazci�hned�několik�objektů.�Ničil�nejen�vstupní�
dveře�bytových�domů,�ale� lihovou�fixou�bílé�barvy�
popsal� také� karoserie� čtyř� zaparkovaných� vozidel.�
�Boskovičtí� policisté� se� začali� případem� intenzivně�
zabývat� a� na� základě� provedeného� šetření� se� po-
dařilo� vandala� brzy� vypátrat.� Podezřelý� se� poli-
cistům� � k� nejméně� deseti� provedeným� skutkům�
doznal�a�svého�jednání�litoval.�A�motiv?�Po�návratu�
domů�z�narozeninové�oslavy,�kde�alkohol�hrál�hlavní�
roli,� si� cestu� krátil� poněkud� neobvyklou� zábavou.�
Celkovou�způsobenou�škodu,�která�byla�odhadnuta�
na�dvacet�tisíc�korun,�požádal�ihned�nahradit�a�uvést�
do� pořádku.� Policisté� v� dané� věci� zahájili� úkony�
trestního� řízení� pro� podezření� ze� spáchání� přečinu�
poškození�cizí�věci.

Řidič pod vlivem 
skončil na střeše

RÁJEC-JESTŘEBÍ� -�V�pátek�12.�června�v�ran-
ních�hodinách�jel�jednadvacetiletý�řidič�s�o�tři�roky�
mladší�spolujezdkyní�v�osobním�vozidle�Škoda�Oc-
tavia.�Ve�směru�z�Rájce-Jestřebí�do�Petrovic�nezvládl�
průjezd� levotočivou� zatáčkou� a� se� svým� vozidlem�
havaroval�mimo�vozovku.�Auto�narazilo�nejdříve�do�
směrového�sloupku,�poté�do�kmene�stromu�a�násled-
ně� se� převrátilo� přes� střechu� do� lesa,� kde� jeho� jíz-
da� skončila.� Příliš� vysoká� rychlost,� nepřizpůsobení�
jízdy� stavu� a� povaze� vozovky� a� také� alkohol� byly�
hlavními�příčinami�dopravní�nehody.�Řidič�vozidla�
i� spolujezdkyně�měli� lehká� zranění,� s� kterými� byli�
z�místa�nehody�odvezeni�záchranáři�do�nemocnice.�
Policisté�při�dechové�orientační� zkoušce�zjistili,� že�
mladík�navíc� řídil�pod�vlivem�alkoholu,�přístroj�na�
měření�alkoholu�vykázal�hodnotu�přes�dvě�promile.�
Na� vozidle� vznikla� škoda� za� 150� tisíc� korun.� Na�
místě�nehody�rovněž�zasahovali�hasiči.

Nepozornost stála muže 
nemalé peníze

BOSKOVICE� -� Ve� čtvrtek� 11.� června� v� pod-
večerních�hodinách� se� obrátil� s� žádostí� o� pomoc�na�
boskovické� policisty� čtyřiašedesátiletý� muž.� Pol-
icistům� sdělil,� že� s� největší� pravděpodobností� na�
parkovišti� u� OD� Kaufland� v� Boskovicích� ztratil�
pánskou� koženou� peněženku,� hnědé� barvy� spolu�
s�penězi�a��osobními�doklady.�S�peněženkou,�ve�které�
bylo�37.600�Kč,�manipuloval�naposledy�téhož�dne�po�
14.00�hod�v�ochodním�domě.�Její�ztrátu�zaznamenal�
až�po�příjezdu�domů.�� Zpracoval Radim Hruška

Fotbalový stadion čeká rekonstrukce za čtyři 
miliony. Hráči věří v postup do 2. ligy

BLANSKO� -�Novou� tribunu,� oplo-
cení,�koridor�pro� fanoušky�hostujících�
týmů�ale�také�elektroinstalaci�a�zázemí�
pro�novináře�by�mohl�mít�už�od�konce�
prázdnin� fotbalový� stadion� na�ASK� v�
Blansku.� Zastupitelé� na� jeho� opravu�
schválili� čtyřmilionovou� investici.� Fa-
noušci�i�hráči�FK�Blansko�věří,�že�klub�
by�mohl� postoupit� do� druhé� ligy.�Bez�
plánovaných� oprav� by� se� ale� zápasy�
na� domácí� půdě� vůbec� nemohly� us-
kutečnit.
„Kromě� pokládky� tartanu� a� úprav�

kabin,�které�byly�součástí� investice�do�
umělé�trávy,�se�do�samotného�stadionu�
ASK�neinvestovalo�přes�třicet�let.�Zas-
tupitelstvo� teď� schválilo� čtyři� �miliony�
na� nejnutnější� opravy,� vystačí� jen� na�
opravu� tribuny� a� oplocení.� Většinu�
z�těchto�peněz,�asi�3,2�milionu�korun,�se�
podařilo�přesunout�v�rámci�stávajícího�
rozpočtu� z� akcí,� které� jsou� levnější,�
než�jsme�předpokládali,�nebo�se�vůbec�
nemohou� realizovat,“� uvedl� starosta�
Blanska� Jiří� Crha.� „Máme� připravený�
materiál,� na� základě� kterého� bychom�
chtěli�postupně�opravovat�i�další�spor-
toviště,�realizace�už�v�letošním�roce�je�
reakcí� na� šance� Blanska� hrát� druhou�
ligu,�tu�nechceme�zabít�tím,�že�nemáme�
vhodný� stadion.�Ten� je� ale� v� takovém�
stavu,� že� bychom� se� do� oprav� stejně�
v�nejbližší�době�museli�pustit�bez�ohle-
du�na�šance�klubu,“�dodal�Crha.
Stadion� získá� nové� dvoumetrové�

oplocení� včetně� podhrabových� desek,�
bude� mít� celkem� tři� vjezdové� brány�
a� tři� vchodové� branky,� kromě� stáva-

jícího� hlavního� vstupu� vzniknou� další�
také�v�jihozápadním�a�severozápadním�
rohu� stadionu.� � „Na� tribunu� se� osadí�
přes�pět�set�nových�plastových�sedaček,�
ty� přibudou� také� na� obou� střídačkách.�
Nová�bude�střecha�i�záda�tribuny,�nos-
ná�konstrukce�se�opraví,�projekt�počítá�
s�obnovením�schodiště,�upraví�se�místa�
pro� průchody� na� tribuně,� odstraní� se�
stávající�dešťový�žlab�a�vybudují�nové�
dešťové�svody�i�žlab�pro�odvodnění�tri-
buny,“�vyjmenovala�Leona�Mazourová�
z�investičního�odboru,�která�má�opravu�
stadionu�na�starosti.
Vznikne�také�nový�koridor�se�samo-

statným� vjezdem� a� vstupní� branku� do�
sektoru� fanoušků� hostů.�Ti� budou�mít�
vyhrazenou� minimálně� stovku� míst�
na� stání� v� severní� části� stadionu,� od�
domácích�fandů�fotbalu�budou��oddělení�
třímetrovým� oplocením,� v� blízkosti�
tribuny� na� stání� pro� hosty� bude� také�

stánek� s� občerstvením,� další� vznikne�
poblíž�tribuny�pro�domácí.�V�centrální�
části� tribuny�přibudou�místa�pro� spor-
tovní�novináře.
Město� nyní� řeší,� jak� upravit� také�

rozbité� stupně� na� stání� v� okolí� celého�
stadionu,� náklady� na� jejich� opravu� se�
zatím� vyčíslují,� poté� se� město� pokusí�
zajistit� potřebné� peníze.� Když� se� to�
nepodaří,� chtějí� pomoci� i� členové� FK�
Blansko.�„Uvidíme,�co�a�v�jakém�roz-
sahu� bude� potřeba.� Myslím� ale,� že�
například� na� úpravě� tribun� na� stání�
bychom� se� mohli� podílet� brigádnicky�
i� v� rámci� FK� Blansko,� tak,� abychom�
opravu� zajistili� co� �nejvíce� vlastními�
silami,“� uvedl� stávající� předseda� FK�
Blansko�Zdeněk�Veselý.
Blanenští� fotbalisté� teď� čekají,� jak�

dopadnou� zápasy,� které� ještě� v� druhé�
lize�zbývá�odehrát.�Pokud�sestoupí�za-
tím�poslední�Vítkovice�nebo�jiný�mora-

vský�klub,�postoupí�Blansko�automaticky�
do� 2.� ligy.� „Ještě� jich� zbývá� odehrát�
sedm� druholigových� zápasů,� čekáme�
na� výsledky,� nic� jiného� nám� bohužel�
nezbývá.� Vítkovice� ale� zatím� nezískaly�
v� šesti� zápasech�ani�bod,�naše� šance�na�
postup� jsou� čím�dál� �pravděpodobnější,“�
nastínil�opatrně�Veselý.
Hráči� se� nyní� pod� vedením� nového�

trenéra� Oldřicha� Machaly� věnu-
jí� přípravě� na� novou� sezónu,� � trenér�
chce�tým�doplnit�o�nové�posily,�jasněji�
o�jménech�by�mohlo�být�v�červenci.
Město� sportoviště� převzalo� v� roce�

2011� od� ASK� Blansko.� „Převzala�
se� i� další� sportoviště,� třeba� od� ČKD�
Blansko.� Kluby� neměly� peníze� na� je-
jich�provoz�a�obnovu,�cílem�bylo�nas-
tavit�pravidla� tak,�aby�se�kluby�mohly�
věnovat� sportovní� činnosti� a� starost�
o� majetek� přenechali� městu.� My� in-
vestujeme� do� infrastruktury,� to,� jak�
sportoviště�vypadají,�je�naše�vizitka,�ne�
vizitka�klubů,“�dodal�Crha.
Výhledově� město� plánuje� také�

druhou� etapu� opravy� stadionu� ASK,�
který� kromě� fotbalistů� využívají� také�
blanenští� atleti.� „Obnovit� je� kromě�
oplocení�hlavně�tartan�běžeckého�ová-
lu,� to� nás� trápí� nejvíc,“� uvedl� trenér�
a� manažer� atletického� oddílu� ASK�
Blansko�Martin�Bezdíček.
Součásti�projektu,�na�který�by�Blans-

ko�rádo�získalo�dotaci,� jsou� také�nové�
šatny,� kapacita� v� blízkosti� těch� stáva-
jících�je�totiž�nedostatečná.

ZDROJ Pavla Komárková,
www.blansko.cz
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Soukromá řádková inzerce 
je ZDARMA.

Znění inzerátu a počet opakování posílejte 

na e-mail 

radim@bbnsro.info.

V Letovicích pokračují přípravy na 
stavbu nového kulturního centra

LETOVICE� -� V� Letovicích� při-
pravují� řadu� investičních� akcí.� Ať�
už� je� to� pokračování� rekonstrukce�
Masarykova� náměstí� nebo� práce� na�
budování� nového� kulturního� centra.�
Podrobnosti�popsal�v� rozhovoru�pro�
Zrcadlo� letovický� starosta� Petr� No-
votný.

Letovické  Masarykovo  náměstí 
postupně  mění  svoji  podobu.  Jak 
budou  práce  na  něm  pokračovat 
v letošním roce?
Pro� letošní� rok� jsme� měli� připra-

venou� rekonstrukce� části� náměstí�
před� radnicí� a� budování� záchytného�
parkoviště� před� hasičskou� zbrojni-
cí.� Bohužel� nám� do� práce� vstoupilo�
několik� faktorů,� včetně� pandemie,�
které�zapříčinily,�že�akce�začne�prav-
děpodobně� až� v� příštím� roce.� Než�
začneme� budovat� parkoviště� musí�
se� opravit� vlkovský� přivaděč� vody.�
Kvůli� krizi� se� ale� musely� přerušit�
práce,� takže� se� všechno� posunulo.�
Budeme�navíc�čekat�na�stavební�po-
volení�z�dopravního�odboru.�Než�za-
čneme� s� úpravami� náměstí,�musíme�
mít�prvně�velké�odstavné�parkoviště�
na�novém�městě.�

Před  hasičskou  zbrojnicí  tedy 
vznikne nové odstavné parkoviště?
Nejedná� se� jen�o�prostor�před�ha-

sičskou� zbrojnicí,� ale� chceme� kom-
pletně� vyřešit� celé� nové� město.� Je�
to�hlavně�odstavné�parkoviště,�které�
bude� sloužit� lidem,� kteří� chtějí� od-
stavit� auto� na� delší� dobu.� Bude�mít�
kapacitu� téměř� sedmdesát�míst.� Zá-
roveň�se�ale�řeší�celá�Čapkova�ulice.�
Vidím� to� tak,� že� to�bude�první� akce�
příštího�roku.

Jak se osvědčily stávající změny 
na  západní  straně  náměstí?  Mys-
lím hlavně nové řešení křižovatky?
Shrnul� bych� to� asi� takto� -� niko-

mu� z� nás� se� nelíbí,� jak� vypadá� část�
náměstí,� kde� je� nová� křižovatka� ve�
tvaru� písmene� T,� ale� se� samotnou�
křižovatkou� jsou� podle� mě� spoko-
jeni� všichni.� Odpovídá� to� původ-
nímu� projektu,� ve� kterém� chceme�
pokračovat.� V� současné� době� místo�
po�autobusovém�nádraží� slouží� jako�
parkoviště,�ve� starém�projektu�mělo�
sloužit�něčemu�jinému�než�parková-
ní,� nicméně� v� současné� době� si� ne-
můžeme� dovolit� zrušit� tam� všechna�
parkovací�místa.�

Jak  vypadá  situace  ohledně  au-
tobusového nádraží?
Jediné,� co� v� současné� době� za�

město�začneme�řešit,�je�možnost�vy-

budování�přechodu�pro�chodce,�pro-
tože�mezi� autobusovým�a�vlakovým�
nádražím� žádný� není.� Doufám,� že�
s�policií�najdeme�nějaký�způsob,�jak�
ho�tam�umístit.�Samotné�autobusové�
nádraží�a�jeho�využívání�je�záležitost�
soukromého� subjektu� a� Jihomorav-
ského�kraje,�my�už�do�toho�vstoupit�
neumíme.�Co�se� týká�parkování,�za-
tím�platí�město�panu�Zunkovi�nájem.�

Kvůli pandemii  a  s ní  souvisejí-
cími opatřeními se rušila řada kul-
turních  akcí.  Jak  to  vypadá v Le-
tovicích?
V� době� nejtvrdších� opatření� jsme�

akce�samozřejmě�zrušili�a�nebudeme�
je�nahrazovat.�Nicméně�do�budoucna�
by�už�měly�všechno�proběhnout,�a�to�
včetně� populárního� Festivalu� 3+1.�
V� jednu�chvíli� jsme�sice�vážně�uva-
žovali�o�tom,�že�budeme�muset�Fes-
tival� 3+1� zrušit,� ale� nakonec� bude.�
Odehraje� se� asi� v� menším� rozsahu,�
ale� už� nyní� můžu� prozradit,� že� se�
návštěvníci�mohou�těšit�například�na�
Báru�Basikovou.�

Kulturní  středisko má už  téměř 
rok  nového  ředitele.  Jste  s  jeho 
prací spokojený?
Myslím�si,�že�po�necelém�roce�pů-

sobení�pana�Pléhy,�ho�začínám�hod-
notit�velice�kladně.�Například�to,�jak�
se� chopil� muzea� ve� mě� budí� velké�
nadšení,�najednou�v�tom�vidím�smy-
sl� –� vzniká� expozice� ve� spolupráci�
s�Tylexem.�Jeho�nápad�s�prvorepub-

likovým�koloniálem�se�tam�také�vel-
mi�hodí.�

Plánujete  také  výstavbu  nového 
kulturního domu. V jaké je fázi?
Momentálně� probíhá� soutěž� na�

zpracování�území,�které�má�asi�jeden�
a� půl� hektaru.�Výsledek� bude� velmi�
brzy.�Hned�na�to�vyhlásíme�soutěž�na�
kulturní� dům,� komunitní� centrum...,�
které� tam� chceme.� Smysl� toho� je,�
že� k� němu� půjde� normálně� přijet,�
na� rozdíl� od� stávajícího� kulturní-
ho� domu,� půjde� tam� bez� problémů�
zaparkovat,� bude� mít� bezbariérový�
vstup...� Vlastní� projektování� bude�
trvat� minimálně� další� rok.� O� stáva-
jícím� kulturním� domu� ještě� rozhod-
nutí� nepadlo.� Jednou� z� možností� je�
využití� budovy� například� pro� potře-
by� základní� školy,� ale� nebráníme� se�
ani�přestavbě�na�byty.�Zatím�se�musí�
uvažovat�ve�více�směrech.

Jaké další investice máte připra-
vené?
Kromě� rekonstrukce� náměstí� je�

finančně� nejnáročnější� oprava� ulic�
Boční�a�Střední,�kde�se�investice�po-
hybuje�hodně�přes�deset�milionů�ko-
run.�V�příštím�roce�se�bude�pracovat�
na� Smetanově� ulici� a� jako� poslední�
přijde�na�řadu�ulice�U�Hájku.�Poté�už�
bychom� měli� opravenou� celou� část�
města�–�takzvaný�Klondajk.
Ve� spolupráci� s� developery� se�

bude�řešit�výstavba�bytových�domů.�
Plánujeme� také� výstavbu� domů� ro-

dinných.�V� tomto�případě,� ale�prav-
děpodobně� půjdeme� tou� cestou,� že�
prodáme� parcely� přímo� konkrétním�
zájemcům.� Z� pohledu� města� je� vý-
znamná� také� celková� rekonstrukce�
Masarykovi�střední�školy�za�více�než�
třicet�milionů�korun.�Je�to�potvrzení�
toho,� že� tato� škola� je� velmi� na� vze-
stupu� svými� výsledky,� a� kraj� do� ní�
investuje�nemalé�prostředky.�

S nástupem teplých dní se stává 
aktuálním  také  letovické  koupa-
liště.  Dočká  se  do  budoucna  větší 
rekonstrukce?
Koupaliště� je�problém.�Každoroč-

ně� se� do� něj� nalije� několik� set� tisíc�
korun,� aby�mohlo� zůstat� v� provozu.�
Pokud� bychom� chtěli� udělat� kom-
pletní� rekonstrukci� s� nerezovou� va-
nou�a�dalšími�moderními�záležitost-
mi,� tak�se�bavíme�o�pětadvaceti,�ale�
spíše� třiceti�milionech�korun.�Bude-
me�proto�hledat�způsob�rekonstrukce�
za� maximálně� deset� milionů� korun.�
Pravděpodobně� půjdeme� cestou,� že�
se� opraví� okolí,� aby� bylo� dobře� vy-
užitelné� a� samozřejmě� atrakce.� To�
znamená,� že� koupaliště� nebudeme�
prohlubovat� nebo� měnit� výrazně�
profil...�Budeme�se�snažit�najít�cestu,�
jak�dobře�opravit�vanu,� aby�vydrže-
la,�jak�dobře�opravit�rozvody...�Letos�
bude�koupaliště�v�provozu,�ale�počí-
táme�s�tím,�že�v�příštím�roce�bychom�
se�pustili�do�větších�oprav.�

Radim Hruška
Foto Jaroslav Oldřich
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telefon: 774 408 399

e-mail: j.oldrich@centrum.cz

Hledáme zaměstnance na 
dlouhodobý pracovní poměr. 
Částečný úvazek. Úklid domácností. 

Spolehlivost a vztah k práci 
podmínkou. 

ŘP popřípadě OZP výhodou.

CLEAN LINE s.r.o., Krátká 919/14, 680 01  Boskovice, 
tel.: 725 415 008, e-mail: info@cleanline.cz, 

www.cleanline-sro.cz
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Westernové městečko připravilo 
nové představení  - Vinnetou I.

Blanenští baseballisté zahájili 
sezónu rozpačitě

Dokončení ze str. 1
Ten�přijíždí� na�Divoký� západ,� aby�

dohlédl�na�stavbu�železnice.
Zálesák� Sam� Hawkins� mu� dá�

�přezdívku� Drtící� pěst� -� Old� Shatter-
hand.�
Vinnetou� spolu� s� Old� Shatterhan-

dem� čelí� zlosynovi� Fredericu� Sante-
rovi� a� jeho� bandě.� Chce� totiž� stavět�

železnici� přes� loviště�Apačů,� což� se�
mu�podaří.�Nakonec�se�náčelník�a�zá-
lesák� stávají� pokrevními� bratry,� aby�
i� nadále� střežili� mír� mezi� Indiány� a�
bílými�kolonisty�přijíždějícími�na�zá-
pad.
Premiéra�představení�se�koná�v�so-

botu�18.�července�v�18�hodin.
Radim Hruška

Foto Jaroslav Oldřich BLANSKO� -� V� pátek� 22.� květ-
na� se� rozběhla� baseballová� extraliga�
a� v� ní� i�Olympia�Blansko.�Blanenští�
baseballisté� zahájili� sezónu� na� hřiš-
ti� brněnské� Techniky,� kde� v� sobotu�
23.� května� podlehli� svému� soupeři�
poměrně� vysoko� 14:4� a� cestou� do�
Blanska� museli� notně� zpytovat�
svědomí.
Ve� druhém� duelu� hostilo� Blans-

ko� na�Strawberry� field�Tempo�Praha�
a� jednalo� se� o� nesmírně� vyrovna-
nou� bitvu,� ve� které� nebylo� nouze�
o� napínavé� a� zajímavé� momenty.�
Například� po� šesté� směně� musel� na�
pozici� nadhazovače� naskočit� Jakub�
Kostka.� „Jakub� se� s� druhou� částí�
zápasu�popral�velice�zkušeně�a�zápas�
relativně�v�poklidu�zavřel,� i� když�na�
tuto�pozici�není�příliš�zvyklý,“�ohod-
notil�kolegův�výkon�Štěpán�Havlíček,�
jenž�utkání�zahájil� jako�startující�na-
dhazovač.�
Blansko�v�dramatickém�závěru�ut-

kání�dokázalo�udržet�vedení,�které�si�
vypracovalo� v� šesté� směně� a� i� přes�
snížení� Tempa� se� již� nic� zásad-
ního� pro� dělbu� bodů� nestalo.� Blans-

ko� si� tak� doma� poradilo� s� Tempem�
poměrem� 3:2.� � „V� závěru� se� nám�
zápas� zdramatizoval� volnými� met-
ami,� ale� nakonec� to� dopadlo� dobře.�
Byl� to� výborný� baseball� okořeněný�
výbornými� výkony� nadhazovačů,�

což�nám�o�týden�dříve�chybělo,“�ko-
mentoval�utkání�trenér�domácích�Ivo�
Kučera.
O� den� později� zajížděla� Olym-

pia� do� Prahy� na� odvetu� s� Tempem.�
Zápas� se� Blanenským� hrubě� nepov-

edl� a� podlehli� vysoko� 8:2.� Po� první�
povedené�směně�(3:2)�se�už�Blansku�
nepovedlo� prosadit� a� naopak� Tempo�
přidalo�dalších�pět�zásahů�a�ponecha-
lo�si�body�na�svém�hřišti.
Prozatím� poslední� hrací� víkend�

však�baseballistům�Blanska�skutečně�
nevyšel.� Nejprve� se� svěřenci� Ivo�
Kučery� utkali� doma� na� Strawberry�
field�s�Eagles�Praha,�kteří�od�prvních�
minut� zápasu� jasně� kráčeli� za� vítěz-
stvím,� neboť� po� první� směně� vedli�
už� 3:0.� To� navýšil� pražský� celek� ve�
čtvrté�směně,�po�které�ukazoval�uka-
zatel�skóre�již�7:0.�Blansko�dokázalo�
ještě�snížit�na�konečných�7:4.�
O�den�později�se�blanenští�basebal-

listé�vydali�do�Krče,�kde�se�v�odvetě�
střetli� s� Eagles.� Loňský� vicemistr�
nepůsobil� tak� agresivně� jako� o� den�
dříve� a�Blansko�bojovalo� až� do�pos-
ledních� vteřin,� více� než� prohru� 8:9�
však� zpátky� na� jih�Moravy� nevezou.�
Zatím� tak� Olympii� Blansko� patří�
v� tabulce� Extraligy� celková� osmá�
příčka.

ZDROJ Kryštof Severa
www.blansko.cz

Město plánuje obnovu sportovišť, kde získat 
peníze se radí i s hokejistou Milanem Hniličkou

BLANSKO� -� Na� svém� kontě� má�
bývalý� hokejový� brankář� zlatou�
a� bronzovou� olympijskou� medaili,�
s� národním� týmem� vybojoval� také�
tři� zlaté,� tři� bronzové� a� jednu� stříbr-
nou�medaili� na�Mistrovství� světa.�Na�
zimní� stadion� v� Blansku� ale� nepřijel�
v� roli� brankáře,� bývalý� reprezentant�
se� se� sportovištěm� seznamoval� coby�
předseda�Národní� sportovní� agentury.�
Právě� přes� ni� totiž� stát� přerozděluje�
všechny�sportovní�dotace,�Blansko�by�
na�některé�z�nich�rádo�dosáhlo.
„Národní� sportovní� agentura�

bude� vypisovat� výzvy� na� investiční�
programy,� provádíme� teď� jakousi�
rešerši� těchto� programů,� upravujeme�
například�některá�kritéria,�jako�je�doba�
realizace� nebo� spoluúčast,� s� ohledem�
na� koronavirovou� dobu,� která� nas-
tala.� Snažím� se� načíst� potřeby� měst�
i�klubů�a�sportovních�organizací,�aby-
chom� to� mohli� promítnout� do� našich�
investičních� ale� také� neinvestičních�
programů,“� vysvětlil� Milan� Hnilič-
ka,� který� na� Sportovní� ostrov� zamířil�
v�doprovodu�starosty�Jiřího�Crhy�a�své�
kolegyně� z�poslaneckého�klubu�ANO�
2011�Lenky�Dražilové.
„Pořádali� jsme� road� show� a� jez-

dili� jsme� po� krajích� a� starosty�
i�zástupce�sportovních�organizací�jsme�
�seznamovali� s� naší� vizí,� koronavirem�
se� to� zastavilo.� Teď� jsem� na� první�
cestě�po�koronavirové�pauze,“�popsal�
Milan�Hnilička�s�tím,�že�nyní�agentura�
bude�řešit�i�program�„COVID�Sport“,�
který�má� zmírnit� dopad� karantény� na�
sportovní�kluby.
„Blansko�má�celou�řadu�sportovišť,�

myslíme� si,� že� spojení�většiny�z�nich�
na�jednom�místě�na�Sportovním�ostro-
vě� je� unikátní.� Všechna� ale� byla� vy-
budována�už�před�několika�desítkami�
let�a�vyžadují�už�zásadnější�investice.�
Ty�jsou�v�řádech�milionů�či�desítek�mil-
ionů.�Vidíte,�že�se�zde�pracuje,�i�když�
se� snažíme� vše� postupně� opravovat�
a�obnovovat,�jen�rozpočet�města�na�to�
nestačí,“�popisoval�Hniličkovi�starosta�
Blanska�Jiří�Crha�u�právě�rekonstruo-
vané� ubytovny,� která�má� sloužit� jako�
zázemí� pro� sportovce.� „Z� rozpočtu�
města� nyní� chystáme� obnovu� tribuny�
a�další� práce.�Na�druhou� etapu,� která�
obnoví� tartan� a� rozšíří� kabiny� spor-
tovců,� bychom� rádi� využili� dotaci,“�
dodal�Crha.
Řada�oprav�se�plánuje� i�na�zimním�

stadionu,�který�během�nucené�odstávky�

kvůli�koronaviru�získal�alespoň�novou�
výmalbu� či� nové� tartanové� povrchy�
–� od� sociálního� zázemí� přes� úpravnu�
ledu�až�po�střechu,�obnovy�by�se�v�ne-
jbližších� letech� měla� dočkat� i� celá�
podkladová� plocha� kluziště.� Zázemí�
šaten�si�nyní�opravují�i�blanenští�hoke-
jisti� z� HC� Rytíři� Blansko.� „Snažíme�
se�shánět�peníze,� jak�se�dá,�daří�se� to�
díky� podpoře� města,� pomáhají� nám�
i� rodiče� dětí,� za� podporu� z�Agentury�
bychom�určitě� byli� rádi,� chystáme� se�
prověřit� všechny� dotační� možnos-
ti,“� popisoval� při� prohlídce� zimního�
stadionu� Hniličkovi� předseda� Rytířů�
Jozef�Regec.�Jeho�svěřenci�v�té�chvíli�
prostory�ve�vstupní�části�stadionu�i�na�
ochozech� využívali� coby� improvizo-
vanou� tělocvičnu,� pozemní� hokej� se�
hrál�i�v�okolí�stadionu,��tenisový�balón�
mířící�do�autu�dětem�pohotově�nahrál�
i�sám�Hnilička.
Většina� peněz� by� jeho� agentu-

ra� měla� směřovat� právě� na� činnost�
sportovních� svazů� a� organizací,� které�
pořádají�soutěže�a��spravují�sportoviště�
či� zaměstnávají� trenéry.� Peníze� mají�
jít� i� na� přípravy� reprezentantů� nebo�
pořádání� významných� akcí� a� na�další�
neinvestiční� věci.� Vedení� města� ale�

věří,�že�se�podaří�získat�i�nějakou�pod-
poru�na�investice.�Dotace�jsou�v�Blan-
sku� potřeba� na� více� místech,� kromě�
zázemí�kluziště�si�proto�Milan�Hnilič-
ka�ve�středu�odpoledne�prohlédl�i�další�
sportoviště�na�ostrově�Ludvíka�Daňka.
„Požádat� bychom� určitě� chtěli�

o� podporu� projektu� týkajícího� se� ob-
novy� atletického�oválu� na�ASK,“� up-
ozornil� starosta� Jiří� Crha.� „Atleti� by�
potřebovali� zejména� nový� tartanový�
povrch� na� běžeckém� oválu� a� rekon-
strukci� zábradlí,� to� je� teď� nejzásad-
nější,“� tlumočila� prosbu� trenéra� At-
letického�klubu�ASK�Martina�Bezdíč-
ka� Lenka� Dražilová,� která� Milana�
Hniličku� doprovodila� i� do� Boskovic,�
Kunštátu�či�Senetářova.
O� dotace� bude� možné� žádat� letos�

na� podzim,� peníze� bude� agentura� vy-
plácet�ale�až�příští�rok.�„Zatím�nevíme,�
s� jakým�rozpočtem�budeme�pracovat.�
Pro�rok�2020�jsme�původně�navrhova-
li� 10,2�miliardy� korun,� které� by�měli�
jít� ze� státního� rozpočtu� do� sportu,�
uvidíme,�jaká�bude�realita�po�korona-
viru,�jasno�bude�v�srpnu,“�dodal�před-
seda�Národní�sportovní�agentury.

ZDROJ Pavla Komárková
www.blansko.cz
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Motorkář ujížděl před policisty a na 
polní cestě havaroval

RÁJEC-JESTŘEBÍ� -� Nehodou�
skončila� v� sobotu� honička� policistů�
s�motorkářem� u�Rájce-Jestřebí.�Muž�
na�motorce� i� jeho�spolujezdkyně�vy-
vázli�bez�zranění.�Ujížděl,�protože�si�
myslel,�že�jel�v�obci�příliš�rychle.�
„Motorkář� nejdříve� na� zapnuté�

majáky� s� nápisem� STOP� zareagoval�
zastavením.�Vzápětí�však�přidal�plyn�
a� před� policisty� začal� ujíždět.� Neza-
bránilo�mu�v�tom�ani�to,�že�měl�s�se-
bou� spolujezdkyni,“�uvedla�policejní�
mluvčí�Lenka�Koryťáková.�
Policejní� hlídka� pronásledovala�

motorkáře� směrem� na� Ždár,� kdy� ne-
jednou�ohrožoval�ostatní�motoristy�a�
předjížděl�v�místech,�kde� je� to�zaká-
záno.�Za�obcí�Žďár�chtěl�setřást�pro-
následující�policisty�na�polní�cestě.�
„V�tu�chvíli�si�zřejmě�neuvědomil,�

že� počasí� nebylo� pro� jízdu� terénem�
příliš� přívětivé.� Na� mokré� a� roz-

bahněné� cestě� se� dostal� do� smyku� a�
následně� havaroval,“� popsala� Kory-
ťáková.�
Dvojice�se�po�pádu�ze�stroje�obešla�

bez�zranění.�Test�na�alkohol�i�na�jiné�
návykové�látky�byl�negativní.�Policis-
tům�následně�sdělil,� že�zazmatkoval,�
jelikož�si�myslel,�že�mu�policisté�na-
měřili�příliš�vysokou�rychlost�v�obci.�
Škoda� na�motocyklu� byla� předběžně�
vyčíslena�částkou�padesát�tisíc�korun.���
„Jednačtyřicetiletý� motorkář� neu-

nikne� trestu.�Mimo�porušení�doprav-
ních�předpisů�bude�policisty�oznámen�
na� příslušný� úřad� za� nepředložení�
knihy�jízd�se�záznamem�o�prováděné�
jízdě�se�zvláštní�registrační�značkou.�
Hrozí�mu�tak�zákaz�činnosti�až�na�je-
den�rok�a�sankce�ve�výši�až�deset�tisíc�
korun,“�dodala�policejní�mluvčí.

Radim Hruška
Foto Policie ČR
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Příměstské tábory Nemocnice 
Blansko pokračují i letos

BLANSKO� -� Po�úspěchu� letních,�
podzimních� i� jarních� příměstských�
táborů� v� Nemocvičně� se� vedení�
Nemocnice� Blansko,� i� přes� ukonče-
ní� provozu� Nemocvičny,� rozhodlo�
v� tradici� realizace� příměstských� tá-
borů�pokračovat�i�letos.�
NEMOpříměšťáky,� jak� se� nyní�

nově� označují,� jsou� určeny� pro� děti�
od� pěti� do� třinácti� let.�Mimo� názvu�
bude� jediným� rozdílem� od� uply-
nulých� ročníků� táborová� základna,�
která� nebude� na� Smetanově� ulici,�
ale� v� prostorách� Komunitního� cen-
tra� Lotos� na� ulici� Komenského� 4a�
v�Blansku.�
Děti�se�mohou�těšit�na�totožnou�ná-

plň� a� zaměření� táborů� –� tedy� hlavně�

zdravý�a�zábavný�pohyb�pro�všechny�
výkonnostní�i�věkové�kategorie,�řadu�
soutěží�a�her,�bowlingové�klání,�skvě-
lé�obědy,�dvě�vydatné�svačiny�a�v�ne-
poslední�řadě�i�na�„staré�známé�tváře“�
bývalých�trenérů�Nemocvičny�–�nyní�
táborových�instruktorů.
Kapacita� je� omezená,� proto� s� při-

hlašováním�svých�ratolestí�neváhejte.�
Ušetřete� si� tak� dny� dovolené� a� sou-
časně�dopřejte�dětem�zážitky,�na�které�
se�nezapomíná.
Letní�příměstské�tábory�si�letos�děti�

užijí� ve� třech� vypsaných� turnusech:�
27.7.� –� 31.7.2020,� 3.8.� –� 7.8.2020� a�
10.8�–�14.8.2020
Tábory� budou� probíhat� vždy� od�

sedmi� hodin� ráno� do� čtvrt� na� čtyři�

odpoledne� a� pro� děti� bude� připraven�
pestrý�program�–�rozcvička,�procház-
ky� do� všech� koutů� města� Blanska,�
aktivity,�hry,�soutěže�a�relaxační�tech-
niky�v�závěru�dne.�
Jako� vždy� se� zaměříme� zejména�

na� pohyb� a� podporu� lásky� ke� spor-
tu.�Každý�den� se� pěkně�protáhneme,�
děti�se�seznámí�se�základy�gymnasti-
ky,�aerobního�cvičení.�Vše�zábavnou�
formou,� abychom� podpořili� rozvoj�
vytrvalosti,� sebedůvěry� a� samostat-
nosti� dětí.� Všem� realizovaným� pří-
městským� táborům� vládla� pohodová�
atmosféra�a�týmový�duch,�což�je�tra-
dice,� kterou� chceme� i� letos� uchovat.�
Snahou� lektorů� je� začlenit� do� kolek-
tivu� opravdu� všechny� děti� tak,� aby�

se�žádné�dítě�necítilo�odstrčené�nebo�
málo�šikovné.�
Cena�pětidenního�turnusu�je�2�500�

Kč� a� zahrnuje� dopolední� a� odpoled-
ní� svačinku,� oběd,� celodenní� pitný�
režim,� tréninkový� plán� a� aktivity.�
Přihlášky� jsou�k�dispozici�ke� stažení�
na� webových� stránkách� Nemocnice�
Blansko�(www.nemobk.cz).�
Vyplněnou�přihlášku� je�nutné�ode-

slat�na�e-mailovou�adresu:�ostra@ne-
mobk.cz.�Z�této�adresy�Vám�následně�
dojde�e-mail�s�informací�s�potvrzením�
místa� ve� Vámi� zvoleném� turnusu.�
Následně� Vám� na� začátku� prázdnin�
přijde� e-mailem� faktura� k� platbě,� po�
jejímž� uhrazení� bude� přihlášení� zá-
vazné.�  Kateřina Ostrá

PinCity Boskovice. Budoucnost města je na vás
BOSKOVICE� -�Město�Boskovice�

zahájilo� novou� etapu� v� komunikaci�
se� svými� občany.� Spouštíme� projekt�
PinCity,� pomocí� kterého� se� lidé� bu-
dou�moci�přímo�podílet�na� jeho� roz-
voji�prostřednictvím�vyjadřování�se�k�
chystaným�i�realizovaným�projektům.�
Mimo�to�ale�také�budou�moci�občané�
vkládat�i�své�vlastní�návrhy.
Hlavní� výhodou� nového� řešení� je�

přehlednost� a� transparentnost,� cílem�
je� interaktivním� a� zábavným� způso-

bem�ukázat,�jak�by�měly�vypadat�Bo-
skovice�v�budoucnu�a�jaké�jsou�před-
stavy�obyvatel�města.
„PinCity� je� nástroj,� který� nám�po-

může� lépe� porozumět� potřebám� na-
šich�občanů.�Chceme�totiž,�aby�to�byli�
přímo�oni,�kdo�s�námi�bude�tvořit�bu-
doucnost�Boskovic,�aby�byly�městem,�
ve� kterém� se� nám� všem� bude� dobře�
žít,“� uvedl� ke� spuštění� místostarosta�
Boskovic�Lukáš�Holík.
Další� novinkou� je� také� pilotní� za-

vedení�tzv.�participativního�rozpočtu.�
Díky�němu�se�občané�budou�moci�pří-
mo�zapojit�do� rozhodování�o� rozvoji�
své�obce.�
Radnice�vymezí�část�peněz�z�roční-

ho� rozpočtu,� obyvatelé� pak� podávají�
návrhy,�co�by�se�za�tyto�peníze�mělo�
ve�městě� v� následujícím� roce� vylep-
šit.�V�první� fázi�město�vyčlenilo�pro�
tyto� účely� 300� tisíc� korun,� které� bu-
dou�rozděleny�mezi�návrhy�s�nejvyšší�
podporou�obyvatel�města.

Prohlížet�veškeré�projekty� je�mož-
né�na�stránkách�boskovice.pincity.cz,�
a�to�i�bez�registrace�uživatele.�Pokud�
však�budou�lidé�chtít�navrhnout�vlast-
ní� záměr,� podpořit� konkrétní� projekt�
nebo� k� němu� přidávat� komentáře,�
budou� si� muset� vytvořit� uživatelský�
profil.�
K� registraci� přitom� nebude� tře-

ba� dávat� kromě� jména� žádné� osobní�
informace,� celý� proces� zabere�maxi-
málně�pár�minut.�� (hrr)

Jaromíra Vítková: Mobilní signál - pro někoho 
samozřejmost, někomu se nedovoláš

Z Kunštátu na Moravě do Kunštátu v Orlických 
horách na česko-polské hranici

KUNŠTÁT� -� Poslední� květnovou�
sobotu,� hned� po� začátku� uvolňová-
ní� protipandemických� karanténních�
opatření� vyjela� kunštátská� organizace�
Svazu� tělesně� postižených� do� Orlic-
kých� hor.�Autobus� byl� téměř� zaplněn,�
neboť�kunštátští�byli�posíleni�důchodci�
z�okolních�organizací.�
Po� krátké� návštěvě� osady� Jedlová�

jsme� se� usadili� v� Deštné� v� Orlických�
horách.�Po�občerstvení� jsme� se�přesu-
nuli�do�Šerlišského�mlýna.�V�relaxační�
zahradě�s�vodními�prvky�a�hastrmanem�
jsme�pořídili�společné�foto.�
Potom�jsme�ze�sedla�Šerlich�vystou-

pali�k�Masarykově�chatě�s�bustou�T.G.�
Masaryka.� Za� tímto� horským� hotelem�
probíhá� česko-polská� hranice� na� níž�
jsou� vztyčeny� hraniční� kameny� z� 20.�
století,� dříve� vyznačující� hranici�mezi�
Československem� a� Německem.� Stojí�
tu�také�hraniční�mezník�z�bílého�kame-
ne�z�doby�Ferdinanda�III.�z�roku�1636.�

Jsou�odtud�poutavé�výhledy�na�Orlické�
hory.
Naučná� stezka� S� Kačenkou� po� sto-

pách� sklářů� nás� přivedla� do�Kunštátu.�
Dobrotivá� a� laskavá�Kačenka� z�Orlic-
kých�hor�je�spolu�s�Rampušákem�vlád-

kyní�Orlických�hor.�Kunštát� je�osadou�
obce�Orlické�Záhoří,� kde� jsme� shlédli�
hřbitov�s�márnicí�i�kostel�sv.�Jana�Křti-
tele� s�nádhernými�vitrážemi,�výstavou�
a�vystoupili�jsme�na�kostelní�věže.�Sty-
lový�závěr�zájezdu�proběhl�v�Neratově.�

Tam�jsme�ochutnali�pivo�Prorok�v�míst-
ním�pivovaru,� nakoupili� rostliny�v� sa-
moobslužném� zahradnictví� a� skutečný�
vrchol� nastal� v� kostele� Nanebevzetí�
Panny�Marie.�
Tento� poutní� kostel� z� 18.� věku� má�

unikátní� skleněnou� střechu� ve� tvaru�
kříže.�S�průvodkyní�jsme�prohlédli� in-
teriér�kostela�a�sami�vystoupali�do�věží�
kostela,�na�kůr�a�do�meditační�místnosti�
v� západní� věži.�V� hospodě� jsme�měli�
společnou� večeři.� Dlužno� podoktnout�
že�všechna�tato�zařízení�provozuje�ne-
ziskové� sdružení�Neratov,� které� tu�má�
také�chráněné�dílny�a�pomáhá� lidem�s�
postižením�a�společně�s�nimi�se�podílí�
na� obnovení� poutního� místa.� Na� hra-
nicích� do� Polska� nebyl� žádný� pohyb,�
ale�na�naší�straně�se�již�turisté�začínají�
vracet�do�těchto�krásných�míst.�Kopce�
i� chaloupky� lidové� architektury� jsou�
úchvatné�a�horská�květena�dotváří�bar-
vitou�rozmanitost.� Jiří Vymětalík

BOSKOVICE� -� V� dnešní� době�
řada�lidí�bere�možnost�si�zavolat�kde-
koliv� a� připojit� se� na� internet� jako�
samozřejmost.�V� řadě�obcí� je� ovšem�
mobilní�signál�nedostatečný�a�zavolat�
z�domova�není�možné�nikam.�Ztěžuje�
to� jak� pracovní,� tak� soukromý� život�
občanům.�
V� řadě�obcí� není� pokryt�mobilním�

signálem� také� obecní� úřad,� což� je�
problematické� pro� samotné� starosty�

ve�vykonávání�jejich�funkce.�Jednání�
k� této� problematice� připravila� sená-
torka�Jaromíra�Vítková.
„Aktivně� se� snažím� monitorovat�

svůj� obvod� Blansko,� který� mám� na�
starosti�jako�senátorka.�Jezdím�napří-
klad�na�jednání�dobrovolných�svazků,�
zastupitelstev�obcí�nebo�se�potkávám�
se� starosty� na� různých� kulturních� či�
společenských� akcích.� Zjistila� jsem,�
že� asi� dvacítka� obcí� řeší� velký� pro-

blém� s� mobilním� signálem� na� svém�
území,“�sdělila�senátorka.�
Na� základě� zjištěných�konkrétních�

nedostatků� oslovila� senátorka� Jaro-
míra� Vítková� zástupce� Ministerstva�
průmyslu� a� obchodu,� Českého� tele-
komunikačního�úřadu,�Asociace�pro-
vozovatelů�mobilních�sítí�a�operátorů�
Vodafone,�T-mobile� a�O2.�V�pondělí�
15.�června�se�všichni�zástupci�sešli�se�
starosty�obcí�u�společného�stolu.�

„Na� jednání� padla� řada� důležitých�
poznatků�z�praxe,�které�se�někdy�liší�
oproti�zjištěným�datům�z�měření�mo-
bilního� signálu� v� terénu.� Starostové�
měli�možnost�své�konkrétní�problémy�
sdělit.�Řešení�nebude�samozřejmě�ob-
ratem,� ale� již� dnes� jsme� nastartovali�
řadu� dalších� kroků,� které� by� měly�
vézt� ke� zlepšení� situace,“� zakončila�
senátorka�Vítková.�

 Barbora Palánová

Consonare zpestřil důchodcům odpoledne
BOSKOVICE� -� Ve� čtvrtek� 11.�

června�letošního�roku�zpestřil�komor-
ní�dechový�orchestr�Consonare�odpo-
ledne�seniorům�v�Boskovicích.�
Sbor,� který� funguje� při� Evange-

lickém� sboru� Boskovice,� řízený� fa-
rářem� Jiřím� Burešem,� kterého� znáte�
jako� uvaděče� Adventních� koncertů�
v� evangelickém� kostele,� obyvatelům�
Domova� pro� seniory� na� Havlíčkové�
a�Sadové�ulici,�provozovaným�Měst-
skou� správou� sociálních� služeb�Bos-
kovice� čtvrteční� odpoledne� několika�
skladbami� ze� svého� bohatého� reper-
toáru.�
V�rámci�tohoto�odpoledne�se�jedna�

z� babiček� dočkala� setkání� se� svými�
vnoučaty,�která�neviděla�od�doby�za-
vedení�karantény.

 Text a foto Monika Šindelková
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Vodoléčba rehabilitace boskovické 
nemocnice prošla celkovou 
rekonstrukcí

BOSKOVICE - 
Rehabilitační� oddě-
lení� boskovické� ne-
mocnice� připravilo�
pro� pacienty� novinku�
v� podobě� nově� zre-
konstruovaných� a� vy-
bavených� prostor� vo-
doléčby.� Kromě� toho�
také�oddělení�pořídilo�
jako� první� v� regionu�
vysokovýkonný� elek-
tromagnetický� stimu-
látor.�Jeho�využití�ze-
fektivní�a�zkrátí�léčbu�
pacientům� indikova-
ným� k� ošetření� mag-
netoterapií.� Novinky� přiblížila� pri-
mářka�oddělení�Monika�Dvořáčková.

Co všechno obnášela rekonstruk-
ce vodoléčby?
Původní� prostory� oddělení� vodo-

léčby�sloužily�s�malými�úpravami�od�
šedesátých�let�minulého�století.�Byly�
již� zastaralé� a� celkově� prostor� půso-
bil�neútulně.�Díky�zdařilému�projektu�
architekta� ing.� Hermana� se� podařilo�
stávající� prostory� vylepšit� funkčně� i�
designově.�
Byly�pořízeny�nové�vany�pro�masáž�

horních�a�dolních�končetin.�Za�spon-
zorský�dar�sto�padesáti�tisíc�korun�dě-
kujeme�Vodárenské�a.s..�Součástí�vo-
doléčby� jsou�oblíbené�střídavé�nožní�
koupele�a�prostor�pro�aplikaci�rašeli-
nových� obkladů.� Přístroj� pro� lokální�
kryoterapii,� který� generuje� vzduch�
o� teplotě�mínus� třicet� stupňů�Celsia,�
používáme�především�u�poúrazových�
a�pooperačních�stavů.�Chladová�tera-

pie� dokáže� redukovat�
otok� a� snižuje� boles-
tivost.� Po� takovém�
ošetření� pacient� lépe�
toleruje� léčebnou� tě-
lesnou�výchovu.�
Kromě� vodoléčby�

jsme�v�původních�pro-
storech� zrekonstruo-
vali� také�místnost�pro�
mechanoterapii� vyba-
venou� motomedem� a�
rotopedem.� Vznikl� i�
nový� box� pro� indivi-
duální�fyzioterapii.

Odkdy „nová“ vo-
doléčba funguje?
Kvůli� koronakrizi� jsme� nemohli�

prostory�otevřít� slavnostně�dle�plánu�
27.�března�2020.�Vodoléčbu�jsme�pro�
pacienty� začali� využívat� počátkem�
května�s�obnovou�ambulantního�pro-
vozu.�

Na oddělení se můžete pochlubit 
také zbrusu novým přístrojem na 
magnetoterapii...
Díky�dotacím�z�projektu�IROP�nám�

bylo� umožněno� dovybavit� provoz� o�
další� přístroje.�Máme� novou� kolenní�
motodlahu,� což� je� přístroj� sloužící�
k� mechanoterapii� po� úrazech� a� ope-
racích� kolene.� Minulý� týden� jsme�
převzali� vysokovýkonný� elektro-
magnetický� stimulátor.� Technologie�
přístroje� představuje� nový� směr� ve�
fyzikální�terapii.

Jak přístroj funguje?
Je� to� vlastně� magnetoterapie,� ale�

využívající�elektromagnetické�induk-
ce� zcela�v� jiných�úrovních,�než�bylo�
doposud� běžné.� Abych� to� přiblížila,�
dosavadní�léčebné�elektromagnetické�
přístroje�mají�indukci�50�až�100�mili-
tesla,�tento�přístroj�pracuje�s�2�500�až�
3�000�militesla.�Účinek�léčby�spočívá�
v� silné� analgézii� akutních� i� chronic-
kých� bolestí.� Primárně� se� užívá� na�
léčbu�degenerativních�artrózních�one-
mocnění� a� výsledky� jsou� dle� klinic-
kých� studií� vynikající.�Zkrátí� samot-
nou�dobu�léčby,�úleva�nastává�dříve�a�
efekt�trvá�delší�dobu.
Velmi�jsem�se�na�tento�přístroj�těši-

la,�protože�v�něm�vidím�nový�potenci-
ál�léčby.�V�regionu�jsme�první�zaříze-
ní,� které� tímto� přístrojem� disponuje.�
Přístroj� je�vhodný�pro�všechny,�kteří�
trpí�bolestmi�při� artróze�či� revmatic-
kých�onemocnění,�přístroj�podporuje�
hojení�zlomenin,�užívá�se�na�kloubní�
mobilizace,� myostimulace� a� redukce�
spasticity�u�pacientů�po�cévních�moz-
kových� příhodách.� Přístroj� má� také�
léčebné�účinky�na�urologické,�inkon-
tinentní�potíže.�

Co všechno nabízí rehabilitační 
oddělení boskovické nemocnice?
Rehabilitační� oddělení� zajišťuje�

péči� pro� pacienty� všech� lůžkových�
oddělení� nemocnice,� pro� ambulant-
ní� pacienty� spádové� oblasti� a� další�
klienty,� kteří� naše� služby� vyhledají.�
Nejvyšší�procento�vyšetřených�klien-
tů� trpí� akutními� či� chronickými� ver-
tebrogenními� obtížemi� nebo� jinými�
poruchami� pohybového� systému.� Na�
druhém� místě� v� žebříčku� počtu� dia-
gnoz�figurují�pooperační�a�poúrazové�

stavy,�dále�pak�nemoci�oběhové,�dý-
chací�a�nervové�soustavy.�Poskytuje-
me�poradenství�v�ergonomii,�práce�u�
PC,�prevence�vertebrogenních�obtíží.�
Realizujeme� plantoskopická� vyšetře-
ní� na� PodoCamu.� Navrhujeme� a� dle�
možností� předepisujeme� protetické� a�
rehabilitační� pomůcky.� Zprostředku-
jeme� služby� protetika.� U� indikova-
ných� stavů� doporučujeme� lázeňskou�
léčebně�rehabilitační�péči�pro�dospě-
lé,�děti�a�dorost.
V� současné� době� fungují� dvě� re-

habilitační�ambulance� lékařů�a� jedné�
zdravotní�sestry,�místnost�pro�specia-
lizovanou�léčebnou�rehabilitaci�dětí�a�
prostory� pro�C02� celotělovou� terapii�
ve�druhém�patře�polikliniky.�Výborné�
výsledky� dosahujeme� díky� ošetření�
tkání�laserem.�Rehabilitační�oddělení�
nacházející� se�v� suterénu�polikliniky�
zahrnuje� úsek� pro� léčebnou� tělesnou�
výchovu,�vodoléčebné�procedury,�er-
goterapii�a�elektroterapie.

Jaké terapie nabízíte?
Lékaři� i� fyzioterapeuti� poskytují�

dle�indikací�manuální�ošetření�funkč-
ních�poruch.�Díky�vyškolenému�per-
sonálu�můžeme�pacienty�ošetřit�meto-
dikou� Ludmily� Mojžíšové,� Vojtovou�
metodou,� proprioceptivní� neuromus-
kulární�facilitací.�Využíváme�v�terapii�
SM� systém� -� cvičení�MUDr.� Smíška�
k�spirální�stabilizaci�páteře�i�Dornovu�
metodu.� Vertebropaty� edukujeme� o�
režimu�v�rámci�školy�zad.�Naši�paci-
enti�mohou�využít�jako�samoplátci�též�
různé�typy�masáží.�� Radim Hruška

Foto Nemocnice Boskovice 
a Jaroslav Oldřich

Poděkování nemocnice za pomoc 
v době karantény

Velkou radost hospitalizovaným dětem na Dětském oddělení Nemocnice Bosko-
vice udělala firma Autodoprava, stěhování Maňoušek. Malí pacienti od ní ke dni 
dětí dostali dárkové balíčky. Rádi bychom touto cestou společnosti poděkovali. 
Její štědrost bezesporu přispěla ke zpříjemnění a zpestření pobytu hospitalizova-
ných dětí v naší nemocnici.  FOTO NEMOCNICE BOSKOVICE

BOSKOVICE� -�V�boskovické�ne-
mocnici� nás� velmi�potěšila� obrovská�
vlna� solidarity� v� uplynulém� období,�
kdy�jsme�se�potýkali�s�koronavirovou�
situací.�
Neskutečně� si� vážíme� veškeré�

hmotné� i� finanční� pomoci,� které� se�
nám�v�této�náročné�době�dostalo.�
Nelze�vyjmenovat�všechny�ty,�kteří�

jakkoliv�přispěli,�neboť�se�často� jed-

nalo�o�anonymní�dárce,�kteří�nám�po-
třebné�věci�nosili�nebo�posílali.�
Jednalo� se� o� stovky� šitých� látko-

vých� roušek,� které� k� nám� putovaly�
od� jednotlivců,� firem,� škol� i� zájmo-
vých�spolků.�Naše� sestřičky�a� lékaře�
potěšily� dárky� v� podobě� čajů,� kávy,�
nápojů,�sladkostí,�ale�i�krémů�na�ruce�
a� poukazů� na� nákup� kosmetiky.� Do-
stali� jsme� i� respirátory� a� ochranné�

masky� přímo� pro� provoz� oddělení�
COVID.�Finanční�dary�od�firem�i�jed-
notlivců�nám�umožnily�zakoupit�tolik�
potřebný� analyzátor� pro� provádění�
PCR� vyšetření� na� zjištění� diagnozy�
COVID-19.� Z� dalšího� poskytnutého�
daru� byly� zakoupeny� dávkovače� na�
dezinfekci.�
Přestože� nám� doba� karantény� při-

nesla� mnohá� citelná� omezení,� poda-

řilo� se� nám� situaci� v� naší� nemocnici�
zvládnout,� a� to� i� díky� vstřícnému� a�
chápavému�přístupu�veřejnosti.�Nyní�
dochází�k�dalšímu�rozvolňování�naše-
ho�provozu,� přesto� však�musíme�ně-
která�opatření� i�nadále�zachovávat,�a�
proto�žádáme�o�trpělivost.�

Za veškerou projevenou podporu 
děkujeme jménem našich zdravotní-
ků i managementu nemocnice.

Den dětí v nemocnici: Dětské oddělení obdrželo dárečky
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léčby�sloužily�s�malými�úpravami�od�
šedesátých�let�minulého�století.�Byly�
již� zastaralé� a� celkově� prostor� půso-
bil�neútulně.�Díky�zdařilému�projektu�
architekta� ing.� Hermana� se� podařilo�
stávající� prostory� vylepšit� funkčně� i�
designově.�
Byly�pořízeny�nové�vany�pro�masáž�

horních�a�dolních�končetin.�Za�spon-
zorský�dar�sto�padesáti�tisíc�korun�dě-
kujeme�Vodárenské�a.s..�Součástí�vo-
doléčby� jsou�oblíbené�střídavé�nožní�
koupele�a�prostor�pro�aplikaci�rašeli-
nových� obkladů.� Přístroj� pro� lokální�
kryoterapii,� který� generuje� vzduch�
o� teplotě�mínus� třicet� stupňů�Celsia,�
používáme�především�u�poúrazových�
a�pooperačních�stavů.�Chladová�tera-

pie� dokáže� redukovat�
otok� a� snižuje� boles-
tivost.� Po� takovém�
ošetření� pacient� lépe�
toleruje� léčebnou� tě-
lesnou�výchovu.�
Kromě� vodoléčby�

jsme�v�původních�pro-
storech� zrekonstruo-
vali� také�místnost�pro�
mechanoterapii� vyba-
venou� motomedem� a�
rotopedem.� Vznikl� i�
nový� box� pro� indivi-
duální�fyzioterapii.

Odkdy „nová“ vo-
doléčba funguje?
Kvůli� koronakrizi� jsme� nemohli�

prostory�otevřít� slavnostně�dle�plánu�
27.�března�2020.�Vodoléčbu�jsme�pro�
pacienty� začali� využívat� počátkem�
května�s�obnovou�ambulantního�pro-
vozu.�

Na oddělení se můžete pochlubit 
také zbrusu novým přístrojem na 
magnetoterapii...
Díky�dotacím�z�projektu�IROP�nám�

bylo� umožněno� dovybavit� provoz� o�
další� přístroje.�Máme� novou� kolenní�
motodlahu,� což� je� přístroj� sloužící�
k� mechanoterapii� po� úrazech� a� ope-
racích� kolene.� Minulý� týden� jsme�
převzali� vysokovýkonný� elektro-
magnetický� stimulátor.� Technologie�
přístroje� představuje� nový� směr� ve�
fyzikální�terapii.

Jak přístroj funguje?
Je� to� vlastně� magnetoterapie,� ale�

využívající�elektromagnetické�induk-
ce� zcela�v� jiných�úrovních,�než�bylo�
doposud� běžné.� Abych� to� přiblížila,�
dosavadní�léčebné�elektromagnetické�
přístroje�mají�indukci�50�až�100�mili-
tesla,�tento�přístroj�pracuje�s�2�500�až�
3�000�militesla.�Účinek�léčby�spočívá�
v� silné� analgézii� akutních� i� chronic-
kých� bolestí.� Primárně� se� užívá� na�
léčbu�degenerativních�artrózních�one-
mocnění� a� výsledky� jsou� dle� klinic-
kých� studií� vynikající.�Zkrátí� samot-
nou�dobu�léčby,�úleva�nastává�dříve�a�
efekt�trvá�delší�dobu.
Velmi�jsem�se�na�tento�přístroj�těši-

la,�protože�v�něm�vidím�nový�potenci-
ál�léčby.�V�regionu�jsme�první�zaříze-
ní,� které� tímto� přístrojem� disponuje.�
Přístroj� je�vhodný�pro�všechny,�kteří�
trpí�bolestmi�při� artróze�či� revmatic-
kých�onemocnění,�přístroj�podporuje�
hojení�zlomenin,�užívá�se�na�kloubní�
mobilizace,� myostimulace� a� redukce�
spasticity�u�pacientů�po�cévních�moz-
kových� příhodách.� Přístroj� má� také�
léčebné�účinky�na�urologické,�inkon-
tinentní�potíže.�

Co všechno nabízí rehabilitační 
oddělení boskovické nemocnice?
Rehabilitační� oddělení� zajišťuje�

péči� pro� pacienty� všech� lůžkových�
oddělení� nemocnice,� pro� ambulant-
ní� pacienty� spádové� oblasti� a� další�
klienty,� kteří� naše� služby� vyhledají.�
Nejvyšší�procento�vyšetřených�klien-
tů� trpí� akutními� či� chronickými� ver-
tebrogenními� obtížemi� nebo� jinými�
poruchami� pohybového� systému.� Na�
druhém� místě� v� žebříčku� počtu� dia-
gnoz�figurují�pooperační�a�poúrazové�

stavy,�dále�pak�nemoci�oběhové,�dý-
chací�a�nervové�soustavy.�Poskytuje-
me�poradenství�v�ergonomii,�práce�u�
PC,�prevence�vertebrogenních�obtíží.�
Realizujeme� plantoskopická� vyšetře-
ní� na� PodoCamu.� Navrhujeme� a� dle�
možností� předepisujeme� protetické� a�
rehabilitační� pomůcky.� Zprostředku-
jeme� služby� protetika.� U� indikova-
ných� stavů� doporučujeme� lázeňskou�
léčebně�rehabilitační�péči�pro�dospě-
lé,�děti�a�dorost.
V� současné� době� fungují� dvě� re-

habilitační�ambulance� lékařů�a� jedné�
zdravotní�sestry,�místnost�pro�specia-
lizovanou�léčebnou�rehabilitaci�dětí�a�
prostory� pro�C02� celotělovou� terapii�
ve�druhém�patře�polikliniky.�Výborné�
výsledky� dosahujeme� díky� ošetření�
tkání�laserem.�Rehabilitační�oddělení�
nacházející� se�v� suterénu�polikliniky�
zahrnuje� úsek� pro� léčebnou� tělesnou�
výchovu,�vodoléčebné�procedury,�er-
goterapii�a�elektroterapie.

Jaké terapie nabízíte?
Lékaři� i� fyzioterapeuti� poskytují�

dle�indikací�manuální�ošetření�funkč-
ních�poruch.�Díky�vyškolenému�per-
sonálu�můžeme�pacienty�ošetřit�meto-
dikou� Ludmily� Mojžíšové,� Vojtovou�
metodou,� proprioceptivní� neuromus-
kulární�facilitací.�Využíváme�v�terapii�
SM� systém� -� cvičení�MUDr.� Smíška�
k�spirální�stabilizaci�páteře�i�Dornovu�
metodu.� Vertebropaty� edukujeme� o�
režimu�v�rámci�školy�zad.�Naši�paci-
enti�mohou�využít�jako�samoplátci�též�
různé�typy�masáží.�� Radim Hruška

Foto Nemocnice Boskovice 
a Jaroslav Oldřich

Poděkování nemocnice za pomoc 
v době karantény

Velkou radost hospitalizovaným dětem na Dětském oddělení Nemocnice Bosko-
vice udělala firma Autodoprava, stěhování Maňoušek. Malí pacienti od ní ke dni 
dětí dostali dárkové balíčky. Rádi bychom touto cestou společnosti poděkovali. 
Její štědrost bezesporu přispěla ke zpříjemnění a zpestření pobytu hospitalizova-
ných dětí v naší nemocnici.  FOTO NEMOCNICE BOSKOVICE

BOSKOVICE� -�V�boskovické�ne-
mocnici� nás� velmi�potěšila� obrovská�
vlna� solidarity� v� uplynulém� období,�
kdy�jsme�se�potýkali�s�koronavirovou�
situací.�
Neskutečně� si� vážíme� veškeré�

hmotné� i� finanční� pomoci,� které� se�
nám�v�této�náročné�době�dostalo.�
Nelze�vyjmenovat�všechny�ty,�kteří�

jakkoliv�přispěli,�neboť�se�často� jed-

nalo�o�anonymní�dárce,�kteří�nám�po-
třebné�věci�nosili�nebo�posílali.�
Jednalo� se� o� stovky� šitých� látko-

vých� roušek,� které� k� nám� putovaly�
od� jednotlivců,� firem,� škol� i� zájmo-
vých�spolků.�Naše� sestřičky�a� lékaře�
potěšily� dárky� v� podobě� čajů,� kávy,�
nápojů,�sladkostí,�ale�i�krémů�na�ruce�
a� poukazů� na� nákup� kosmetiky.� Do-
stali� jsme� i� respirátory� a� ochranné�

masky� přímo� pro� provoz� oddělení�
COVID.�Finanční�dary�od�firem�i�jed-
notlivců�nám�umožnily�zakoupit�tolik�
potřebný� analyzátor� pro� provádění�
PCR� vyšetření� na� zjištění� diagnozy�
COVID-19.� Z� dalšího� poskytnutého�
daru� byly� zakoupeny� dávkovače� na�
dezinfekci.�
Přestože� nám� doba� karantény� při-

nesla� mnohá� citelná� omezení,� poda-

řilo� se� nám� situaci� v� naší� nemocnici�
zvládnout,� a� to� i� díky� vstřícnému� a�
chápavému�přístupu�veřejnosti.�Nyní�
dochází�k�dalšímu�rozvolňování�naše-
ho�provozu,� přesto� však�musíme�ně-
která�opatření� i�nadále�zachovávat,�a�
proto�žádáme�o�trpělivost.�

Za veškerou projevenou podporu 
děkujeme jménem našich zdravotní-
ků i managementu nemocnice.

Den dětí v nemocnici: Dětské oddělení obdrželo dárečky
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Motorkář ujížděl před policisty a na 
polní cestě havaroval

RÁJEC-JESTŘEBÍ� -� Nehodou�
skončila� v� sobotu� honička� policistů�
s�motorkářem� u�Rájce-Jestřebí.�Muž�
na�motorce� i� jeho�spolujezdkyně�vy-
vázli�bez�zranění.�Ujížděl,�protože�si�
myslel,�že�jel�v�obci�příliš�rychle.�
„Motorkář� nejdříve� na� zapnuté�

majáky� s� nápisem� STOP� zareagoval�
zastavením.�Vzápětí�však�přidal�plyn�
a� před� policisty� začal� ujíždět.� Neza-
bránilo�mu�v�tom�ani�to,�že�měl�s�se-
bou� spolujezdkyni,“�uvedla�policejní�
mluvčí�Lenka�Koryťáková.�
Policejní� hlídka� pronásledovala�

motorkáře� směrem� na� Ždár,� kdy� ne-
jednou�ohrožoval�ostatní�motoristy�a�
předjížděl�v�místech,�kde� je� to�zaká-
záno.�Za�obcí�Žďár�chtěl�setřást�pro-
následující�policisty�na�polní�cestě.�
„V�tu�chvíli�si�zřejmě�neuvědomil,�

že� počasí� nebylo� pro� jízdu� terénem�
příliš� přívětivé.� Na� mokré� a� roz-

bahněné� cestě� se� dostal� do� smyku� a�
následně� havaroval,“� popsala� Kory-
ťáková.�
Dvojice�se�po�pádu�ze�stroje�obešla�

bez�zranění.�Test�na�alkohol�i�na�jiné�
návykové�látky�byl�negativní.�Policis-
tům�následně�sdělil,� že�zazmatkoval,�
jelikož�si�myslel,�že�mu�policisté�na-
měřili�příliš�vysokou�rychlost�v�obci.�
Škoda� na�motocyklu� byla� předběžně�
vyčíslena�částkou�padesát�tisíc�korun.���
„Jednačtyřicetiletý� motorkář� neu-

nikne� trestu.�Mimo�porušení�doprav-
ních�předpisů�bude�policisty�oznámen�
na� příslušný� úřad� za� nepředložení�
knihy�jízd�se�záznamem�o�prováděné�
jízdě�se�zvláštní�registrační�značkou.�
Hrozí�mu�tak�zákaz�činnosti�až�na�je-
den�rok�a�sankce�ve�výši�až�deset�tisíc�
korun,“�dodala�policejní�mluvčí.

Radim Hruška
Foto Policie ČR
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Příměstské tábory Nemocnice 
Blansko pokračují i letos

BLANSKO� -� Po�úspěchu� letních,�
podzimních� i� jarních� příměstských�
táborů� v� Nemocvičně� se� vedení�
Nemocnice� Blansko,� i� přes� ukonče-
ní� provozu� Nemocvičny,� rozhodlo�
v� tradici� realizace� příměstských� tá-
borů�pokračovat�i�letos.�
NEMOpříměšťáky,� jak� se� nyní�

nově� označují,� jsou� určeny� pro� děti�
od� pěti� do� třinácti� let.�Mimo� názvu�
bude� jediným� rozdílem� od� uply-
nulých� ročníků� táborová� základna,�
která� nebude� na� Smetanově� ulici,�
ale� v� prostorách� Komunitního� cen-
tra� Lotos� na� ulici� Komenského� 4a�
v�Blansku.�
Děti�se�mohou�těšit�na�totožnou�ná-

plň� a� zaměření� táborů� –� tedy� hlavně�

zdravý�a�zábavný�pohyb�pro�všechny�
výkonnostní�i�věkové�kategorie,�řadu�
soutěží�a�her,�bowlingové�klání,�skvě-
lé�obědy,�dvě�vydatné�svačiny�a�v�ne-
poslední�řadě�i�na�„staré�známé�tváře“�
bývalých�trenérů�Nemocvičny�–�nyní�
táborových�instruktorů.
Kapacita� je� omezená,� proto� s� při-

hlašováním�svých�ratolestí�neváhejte.�
Ušetřete� si� tak� dny� dovolené� a� sou-
časně�dopřejte�dětem�zážitky,�na�které�
se�nezapomíná.
Letní�příměstské�tábory�si�letos�děti�

užijí� ve� třech� vypsaných� turnusech:�
27.7.� –� 31.7.2020,� 3.8.� –� 7.8.2020� a�
10.8�–�14.8.2020
Tábory� budou� probíhat� vždy� od�

sedmi� hodin� ráno� do� čtvrt� na� čtyři�

odpoledne� a� pro� děti� bude� připraven�
pestrý�program�–�rozcvička,�procház-
ky� do� všech� koutů� města� Blanska,�
aktivity,�hry,�soutěže�a�relaxační�tech-
niky�v�závěru�dne.�
Jako� vždy� se� zaměříme� zejména�

na� pohyb� a� podporu� lásky� ke� spor-
tu.�Každý�den� se� pěkně�protáhneme,�
děti�se�seznámí�se�základy�gymnasti-
ky,�aerobního�cvičení.�Vše�zábavnou�
formou,� abychom� podpořili� rozvoj�
vytrvalosti,� sebedůvěry� a� samostat-
nosti� dětí.� Všem� realizovaným� pří-
městským� táborům� vládla� pohodová�
atmosféra�a�týmový�duch,�což�je�tra-
dice,� kterou� chceme� i� letos� uchovat.�
Snahou� lektorů� je� začlenit� do� kolek-
tivu� opravdu� všechny� děti� tak,� aby�

se�žádné�dítě�necítilo�odstrčené�nebo�
málo�šikovné.�
Cena�pětidenního�turnusu�je�2�500�

Kč� a� zahrnuje� dopolední� a� odpoled-
ní� svačinku,� oběd,� celodenní� pitný�
režim,� tréninkový� plán� a� aktivity.�
Přihlášky� jsou�k�dispozici�ke� stažení�
na� webových� stránkách� Nemocnice�
Blansko�(www.nemobk.cz).�
Vyplněnou�přihlášku� je�nutné�ode-

slat�na�e-mailovou�adresu:�ostra@ne-
mobk.cz.�Z�této�adresy�Vám�následně�
dojde�e-mail�s�informací�s�potvrzením�
místa� ve� Vámi� zvoleném� turnusu.�
Následně� Vám� na� začátku� prázdnin�
přijde� e-mailem� faktura� k� platbě,� po�
jejímž� uhrazení� bude� přihlášení� zá-
vazné.�  Kateřina Ostrá

PinCity Boskovice. Budoucnost města je na vás
BOSKOVICE� -�Město�Boskovice�

zahájilo� novou� etapu� v� komunikaci�
se� svými� občany.� Spouštíme� projekt�
PinCity,� pomocí� kterého� se� lidé� bu-
dou�moci�přímo�podílet�na� jeho� roz-
voji�prostřednictvím�vyjadřování�se�k�
chystaným�i�realizovaným�projektům.�
Mimo�to�ale�také�budou�moci�občané�
vkládat�i�své�vlastní�návrhy.
Hlavní� výhodou� nového� řešení� je�

přehlednost� a� transparentnost,� cílem�
je� interaktivním� a� zábavným� způso-

bem�ukázat,�jak�by�měly�vypadat�Bo-
skovice�v�budoucnu�a�jaké�jsou�před-
stavy�obyvatel�města.
„PinCity� je� nástroj,� který� nám�po-

může� lépe� porozumět� potřebám� na-
šich�občanů.�Chceme�totiž,�aby�to�byli�
přímo�oni,�kdo�s�námi�bude�tvořit�bu-
doucnost�Boskovic,�aby�byly�městem,�
ve� kterém� se� nám� všem� bude� dobře�
žít,“� uvedl� ke� spuštění� místostarosta�
Boskovic�Lukáš�Holík.
Další� novinkou� je� také� pilotní� za-

vedení�tzv.�participativního�rozpočtu.�
Díky�němu�se�občané�budou�moci�pří-
mo�zapojit�do� rozhodování�o� rozvoji�
své�obce.�
Radnice�vymezí�část�peněz�z�roční-

ho� rozpočtu,� obyvatelé� pak� podávají�
návrhy,�co�by�se�za�tyto�peníze�mělo�
ve�městě� v� následujícím� roce� vylep-
šit.�V�první� fázi�město�vyčlenilo�pro�
tyto� účely� 300� tisíc� korun,� které� bu-
dou�rozděleny�mezi�návrhy�s�nejvyšší�
podporou�obyvatel�města.

Prohlížet�veškeré�projekty� je�mož-
né�na�stránkách�boskovice.pincity.cz,�
a�to�i�bez�registrace�uživatele.�Pokud�
však�budou�lidé�chtít�navrhnout�vlast-
ní� záměr,� podpořit� konkrétní� projekt�
nebo� k� němu� přidávat� komentáře,�
budou� si� muset� vytvořit� uživatelský�
profil.�
K� registraci� přitom� nebude� tře-

ba� dávat� kromě� jména� žádné� osobní�
informace,� celý� proces� zabere�maxi-
málně�pár�minut.�� (hrr)

Jaromíra Vítková: Mobilní signál - pro někoho 
samozřejmost, někomu se nedovoláš

Z Kunštátu na Moravě do Kunštátu v Orlických 
horách na česko-polské hranici

KUNŠTÁT� -� Poslední� květnovou�
sobotu,� hned� po� začátku� uvolňová-
ní� protipandemických� karanténních�
opatření� vyjela� kunštátská� organizace�
Svazu� tělesně� postižených� do� Orlic-
kých� hor.�Autobus� byl� téměř� zaplněn,�
neboť�kunštátští�byli�posíleni�důchodci�
z�okolních�organizací.�
Po� krátké� návštěvě� osady� Jedlová�

jsme� se� usadili� v� Deštné� v� Orlických�
horách.�Po�občerstvení� jsme� se�přesu-
nuli�do�Šerlišského�mlýna.�V�relaxační�
zahradě�s�vodními�prvky�a�hastrmanem�
jsme�pořídili�společné�foto.�
Potom�jsme�ze�sedla�Šerlich�vystou-

pali�k�Masarykově�chatě�s�bustou�T.G.�
Masaryka.� Za� tímto� horským� hotelem�
probíhá� česko-polská� hranice� na� níž�
jsou� vztyčeny� hraniční� kameny� z� 20.�
století,� dříve� vyznačující� hranici�mezi�
Československem� a� Německem.� Stojí�
tu�také�hraniční�mezník�z�bílého�kame-
ne�z�doby�Ferdinanda�III.�z�roku�1636.�

Jsou�odtud�poutavé�výhledy�na�Orlické�
hory.
Naučná� stezka� S� Kačenkou� po� sto-

pách� sklářů� nás� přivedla� do�Kunštátu.�
Dobrotivá� a� laskavá�Kačenka� z�Orlic-
kých�hor�je�spolu�s�Rampušákem�vlád-

kyní�Orlických�hor.�Kunštát� je�osadou�
obce�Orlické�Záhoří,� kde� jsme� shlédli�
hřbitov�s�márnicí�i�kostel�sv.�Jana�Křti-
tele� s�nádhernými�vitrážemi,�výstavou�
a�vystoupili�jsme�na�kostelní�věže.�Sty-
lový�závěr�zájezdu�proběhl�v�Neratově.�

Tam�jsme�ochutnali�pivo�Prorok�v�míst-
ním�pivovaru,� nakoupili� rostliny�v� sa-
moobslužném� zahradnictví� a� skutečný�
vrchol� nastal� v� kostele� Nanebevzetí�
Panny�Marie.�
Tento� poutní� kostel� z� 18.� věku� má�

unikátní� skleněnou� střechu� ve� tvaru�
kříže.�S�průvodkyní�jsme�prohlédli� in-
teriér�kostela�a�sami�vystoupali�do�věží�
kostela,�na�kůr�a�do�meditační�místnosti�
v� západní� věži.�V� hospodě� jsme�měli�
společnou� večeři.� Dlužno� podoktnout�
že�všechna�tato�zařízení�provozuje�ne-
ziskové� sdružení�Neratov,� které� tu�má�
také�chráněné�dílny�a�pomáhá� lidem�s�
postižením�a�společně�s�nimi�se�podílí�
na� obnovení� poutního� místa.� Na� hra-
nicích� do� Polska� nebyl� žádný� pohyb,�
ale�na�naší�straně�se�již�turisté�začínají�
vracet�do�těchto�krásných�míst.�Kopce�
i� chaloupky� lidové� architektury� jsou�
úchvatné�a�horská�květena�dotváří�bar-
vitou�rozmanitost.� Jiří Vymětalík

BOSKOVICE� -� V� dnešní� době�
řada�lidí�bere�možnost�si�zavolat�kde-
koliv� a� připojit� se� na� internet� jako�
samozřejmost.�V� řadě�obcí� je� ovšem�
mobilní�signál�nedostatečný�a�zavolat�
z�domova�není�možné�nikam.�Ztěžuje�
to� jak� pracovní,� tak� soukromý� život�
občanům.�
V� řadě�obcí� není� pokryt�mobilním�

signálem� také� obecní� úřad,� což� je�
problematické� pro� samotné� starosty�

ve�vykonávání�jejich�funkce.�Jednání�
k� této� problematice� připravila� sená-
torka�Jaromíra�Vítková.
„Aktivně� se� snažím� monitorovat�

svůj� obvod� Blansko,� který� mám� na�
starosti�jako�senátorka.�Jezdím�napří-
klad�na�jednání�dobrovolných�svazků,�
zastupitelstev�obcí�nebo�se�potkávám�
se� starosty� na� různých� kulturních� či�
společenských� akcích.� Zjistila� jsem,�
že� asi� dvacítka� obcí� řeší� velký� pro-

blém� s� mobilním� signálem� na� svém�
území,“�sdělila�senátorka.�
Na� základě� zjištěných�konkrétních�

nedostatků� oslovila� senátorka� Jaro-
míra� Vítková� zástupce� Ministerstva�
průmyslu� a� obchodu,� Českého� tele-
komunikačního�úřadu,�Asociace�pro-
vozovatelů�mobilních�sítí�a�operátorů�
Vodafone,�T-mobile� a�O2.�V�pondělí�
15.�června�se�všichni�zástupci�sešli�se�
starosty�obcí�u�společného�stolu.�

„Na� jednání� padla� řada� důležitých�
poznatků�z�praxe,�které�se�někdy�liší�
oproti�zjištěným�datům�z�měření�mo-
bilního� signálu� v� terénu.� Starostové�
měli�možnost�své�konkrétní�problémy�
sdělit.�Řešení�nebude�samozřejmě�ob-
ratem,� ale� již� dnes� jsme� nastartovali�
řadu� dalších� kroků,� které� by� měly�
vézt� ke� zlepšení� situace,“� zakončila�
senátorka�Vítková.�

 Barbora Palánová

Consonare zpestřil důchodcům odpoledne
BOSKOVICE� -� Ve� čtvrtek� 11.�

června�letošního�roku�zpestřil�komor-
ní�dechový�orchestr�Consonare�odpo-
ledne�seniorům�v�Boskovicích.�
Sbor,� který� funguje� při� Evange-

lickém� sboru� Boskovice,� řízený� fa-
rářem� Jiřím� Burešem,� kterého� znáte�
jako� uvaděče� Adventních� koncertů�
v� evangelickém� kostele,� obyvatelům�
Domova� pro� seniory� na� Havlíčkové�
a�Sadové�ulici,�provozovaným�Měst-
skou� správou� sociálních� služeb�Bos-
kovice� čtvrteční� odpoledne� několika�
skladbami� ze� svého� bohatého� reper-
toáru.�
V�rámci�tohoto�odpoledne�se�jedna�

z� babiček� dočkala� setkání� se� svými�
vnoučaty,�která�neviděla�od�doby�za-
vedení�karantény.

 Text a foto Monika Šindelková
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Westernové městečko připravilo 
nové představení  - Vinnetou I.

Blanenští baseballisté zahájili 
sezónu rozpačitě

Dokončení ze str. 1
Ten�přijíždí� na�Divoký� západ,� aby�

dohlédl�na�stavbu�železnice.
Zálesák� Sam� Hawkins� mu� dá�

�přezdívku� Drtící� pěst� -� Old� Shatter-
hand.�
Vinnetou� spolu� s� Old� Shatterhan-

dem� čelí� zlosynovi� Fredericu� Sante-
rovi� a� jeho� bandě.� Chce� totiž� stavět�

železnici� přes� loviště�Apačů,� což� se�
mu�podaří.�Nakonec�se�náčelník�a�zá-
lesák� stávají� pokrevními� bratry,� aby�
i� nadále� střežili� mír� mezi� Indiány� a�
bílými�kolonisty�přijíždějícími�na�zá-
pad.
Premiéra�představení�se�koná�v�so-

botu�18.�července�v�18�hodin.
Radim Hruška

Foto Jaroslav Oldřich BLANSKO� -� V� pátek� 22.� květ-
na� se� rozběhla� baseballová� extraliga�
a� v� ní� i�Olympia�Blansko.�Blanenští�
baseballisté� zahájili� sezónu� na� hřiš-
ti� brněnské� Techniky,� kde� v� sobotu�
23.� května� podlehli� svému� soupeři�
poměrně� vysoko� 14:4� a� cestou� do�
Blanska� museli� notně� zpytovat�
svědomí.
Ve� druhém� duelu� hostilo� Blans-

ko� na�Strawberry� field�Tempo�Praha�
a� jednalo� se� o� nesmírně� vyrovna-
nou� bitvu,� ve� které� nebylo� nouze�
o� napínavé� a� zajímavé� momenty.�
Například� po� šesté� směně� musel� na�
pozici� nadhazovače� naskočit� Jakub�
Kostka.� „Jakub� se� s� druhou� částí�
zápasu�popral�velice�zkušeně�a�zápas�
relativně�v�poklidu�zavřel,� i� když�na�
tuto�pozici�není�příliš�zvyklý,“�ohod-
notil�kolegův�výkon�Štěpán�Havlíček,�
jenž�utkání�zahájil� jako�startující�na-
dhazovač.�
Blansko�v�dramatickém�závěru�ut-

kání�dokázalo�udržet�vedení,�které�si�
vypracovalo� v� šesté� směně� a� i� přes�
snížení� Tempa� se� již� nic� zásad-
ního� pro� dělbu� bodů� nestalo.� Blans-

ko� si� tak� doma� poradilo� s� Tempem�
poměrem� 3:2.� � „V� závěru� se� nám�
zápas� zdramatizoval� volnými� met-
ami,� ale� nakonec� to� dopadlo� dobře.�
Byl� to� výborný� baseball� okořeněný�
výbornými� výkony� nadhazovačů,�

což�nám�o�týden�dříve�chybělo,“�ko-
mentoval�utkání�trenér�domácích�Ivo�
Kučera.
O� den� později� zajížděla� Olym-

pia� do� Prahy� na� odvetu� s� Tempem.�
Zápas� se� Blanenským� hrubě� nepov-

edl� a� podlehli� vysoko� 8:2.� Po� první�
povedené�směně�(3:2)�se�už�Blansku�
nepovedlo� prosadit� a� naopak� Tempo�
přidalo�dalších�pět�zásahů�a�ponecha-
lo�si�body�na�svém�hřišti.
Prozatím� poslední� hrací� víkend�

však�baseballistům�Blanska�skutečně�
nevyšel.� Nejprve� se� svěřenci� Ivo�
Kučery� utkali� doma� na� Strawberry�
field�s�Eagles�Praha,�kteří�od�prvních�
minut� zápasu� jasně� kráčeli� za� vítěz-
stvím,� neboť� po� první� směně� vedli�
už� 3:0.� To� navýšil� pražský� celek� ve�
čtvrté�směně,�po�které�ukazoval�uka-
zatel�skóre�již�7:0.�Blansko�dokázalo�
ještě�snížit�na�konečných�7:4.�
O�den�později�se�blanenští�basebal-

listé�vydali�do�Krče,�kde�se�v�odvetě�
střetli� s� Eagles.� Loňský� vicemistr�
nepůsobil� tak� agresivně� jako� o� den�
dříve� a�Blansko�bojovalo� až� do�pos-
ledních� vteřin,� více� než� prohru� 8:9�
však� zpátky� na� jih�Moravy� nevezou.�
Zatím� tak� Olympii� Blansko� patří�
v� tabulce� Extraligy� celková� osmá�
příčka.

ZDROJ Kryštof Severa
www.blansko.cz

Město plánuje obnovu sportovišť, kde získat 
peníze se radí i s hokejistou Milanem Hniličkou

BLANSKO� -� Na� svém� kontě� má�
bývalý� hokejový� brankář� zlatou�
a� bronzovou� olympijskou� medaili,�
s� národním� týmem� vybojoval� také�
tři� zlaté,� tři� bronzové� a� jednu� stříbr-
nou�medaili� na�Mistrovství� světa.�Na�
zimní� stadion� v� Blansku� ale� nepřijel�
v� roli� brankáře,� bývalý� reprezentant�
se� se� sportovištěm� seznamoval� coby�
předseda�Národní� sportovní� agentury.�
Právě� přes� ni� totiž� stát� přerozděluje�
všechny�sportovní�dotace,�Blansko�by�
na�některé�z�nich�rádo�dosáhlo.
„Národní� sportovní� agentura�

bude� vypisovat� výzvy� na� investiční�
programy,� provádíme� teď� jakousi�
rešerši� těchto� programů,� upravujeme�
například�některá�kritéria,�jako�je�doba�
realizace� nebo� spoluúčast,� s� ohledem�
na� koronavirovou� dobu,� která� nas-
tala.� Snažím� se� načíst� potřeby� měst�
i�klubů�a�sportovních�organizací,�aby-
chom� to� mohli� promítnout� do� našich�
investičních� ale� také� neinvestičních�
programů,“� vysvětlil� Milan� Hnilič-
ka,� který� na� Sportovní� ostrov� zamířil�
v�doprovodu�starosty�Jiřího�Crhy�a�své�
kolegyně� z�poslaneckého�klubu�ANO�
2011�Lenky�Dražilové.
„Pořádali� jsme� road� show� a� jez-

dili� jsme� po� krajích� a� starosty�
i�zástupce�sportovních�organizací�jsme�
�seznamovali� s� naší� vizí,� koronavirem�
se� to� zastavilo.� Teď� jsem� na� první�
cestě�po�koronavirové�pauze,“�popsal�
Milan�Hnilička�s�tím,�že�nyní�agentura�
bude�řešit�i�program�„COVID�Sport“,�
který�má� zmírnit� dopad� karantény� na�
sportovní�kluby.
„Blansko�má�celou�řadu�sportovišť,�

myslíme� si,� že� spojení�většiny�z�nich�
na�jednom�místě�na�Sportovním�ostro-
vě� je� unikátní.� Všechna� ale� byla� vy-
budována�už�před�několika�desítkami�
let�a�vyžadují�už�zásadnější�investice.�
Ty�jsou�v�řádech�milionů�či�desítek�mil-
ionů.�Vidíte,�že�se�zde�pracuje,�i�když�
se� snažíme� vše� postupně� opravovat�
a�obnovovat,�jen�rozpočet�města�na�to�
nestačí,“�popisoval�Hniličkovi�starosta�
Blanska�Jiří�Crha�u�právě�rekonstruo-
vané� ubytovny,� která�má� sloužit� jako�
zázemí� pro� sportovce.� „Z� rozpočtu�
města� nyní� chystáme� obnovu� tribuny�
a�další� práce.�Na�druhou� etapu,� která�
obnoví� tartan� a� rozšíří� kabiny� spor-
tovců,� bychom� rádi� využili� dotaci,“�
dodal�Crha.
Řada�oprav�se�plánuje� i�na�zimním�

stadionu,�který�během�nucené�odstávky�

kvůli�koronaviru�získal�alespoň�novou�
výmalbu� či� nové� tartanové� povrchy�
–� od� sociálního� zázemí� přes� úpravnu�
ledu�až�po�střechu,�obnovy�by�se�v�ne-
jbližších� letech� měla� dočkat� i� celá�
podkladová� plocha� kluziště.� Zázemí�
šaten�si�nyní�opravují�i�blanenští�hoke-
jisti� z� HC� Rytíři� Blansko.� „Snažíme�
se�shánět�peníze,� jak�se�dá,�daří�se� to�
díky� podpoře� města,� pomáhají� nám�
i� rodiče� dětí,� za� podporu� z�Agentury�
bychom�určitě� byli� rádi,� chystáme� se�
prověřit� všechny� dotační� možnos-
ti,“� popisoval� při� prohlídce� zimního�
stadionu� Hniličkovi� předseda� Rytířů�
Jozef�Regec.�Jeho�svěřenci�v�té�chvíli�
prostory�ve�vstupní�části�stadionu�i�na�
ochozech� využívali� coby� improvizo-
vanou� tělocvičnu,� pozemní� hokej� se�
hrál�i�v�okolí�stadionu,��tenisový�balón�
mířící�do�autu�dětem�pohotově�nahrál�
i�sám�Hnilička.
Většina� peněz� by� jeho� agentu-

ra� měla� směřovat� právě� na� činnost�
sportovních� svazů� a� organizací,� které�
pořádají�soutěže�a��spravují�sportoviště�
či� zaměstnávají� trenéry.� Peníze� mají�
jít� i� na� přípravy� reprezentantů� nebo�
pořádání� významných� akcí� a� na�další�
neinvestiční� věci.� Vedení� města� ale�

věří,�že�se�podaří�získat�i�nějakou�pod-
poru�na�investice.�Dotace�jsou�v�Blan-
sku� potřeba� na� více� místech,� kromě�
zázemí�kluziště�si�proto�Milan�Hnilič-
ka�ve�středu�odpoledne�prohlédl�i�další�
sportoviště�na�ostrově�Ludvíka�Daňka.
„Požádat� bychom� určitě� chtěli�

o� podporu� projektu� týkajícího� se� ob-
novy� atletického�oválu� na�ASK,“� up-
ozornil� starosta� Jiří� Crha.� „Atleti� by�
potřebovali� zejména� nový� tartanový�
povrch� na� běžeckém� oválu� a� rekon-
strukci� zábradlí,� to� je� teď� nejzásad-
nější,“� tlumočila� prosbu� trenéra� At-
letického�klubu�ASK�Martina�Bezdíč-
ka� Lenka� Dražilová,� která� Milana�
Hniličku� doprovodila� i� do� Boskovic,�
Kunštátu�či�Senetářova.
O� dotace� bude� možné� žádat� letos�

na� podzim,� peníze� bude� agentura� vy-
plácet�ale�až�příští�rok.�„Zatím�nevíme,�
s� jakým�rozpočtem�budeme�pracovat.�
Pro�rok�2020�jsme�původně�navrhova-
li� 10,2�miliardy� korun,� které� by�měli�
jít� ze� státního� rozpočtu� do� sportu,�
uvidíme,�jaká�bude�realita�po�korona-
viru,�jasno�bude�v�srpnu,“�dodal�před-
seda�Národní�sportovní�agentury.

ZDROJ Pavla Komárková
www.blansko.cz
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V Letovicích pokračují přípravy na 
stavbu nového kulturního centra

LETOVICE� -� V� Letovicích� při-
pravují� řadu� investičních� akcí.� Ať�
už� je� to� pokračování� rekonstrukce�
Masarykova� náměstí� nebo� práce� na�
budování� nového� kulturního� centra.�
Podrobnosti�popsal�v� rozhovoru�pro�
Zrcadlo� letovický� starosta� Petr� No-
votný.

Letovické  Masarykovo  náměstí 
postupně  mění  svoji  podobu.  Jak 
budou  práce  na  něm  pokračovat 
v letošním roce?
Pro� letošní� rok� jsme� měli� připra-

venou� rekonstrukce� části� náměstí�
před� radnicí� a� budování� záchytného�
parkoviště� před� hasičskou� zbrojni-
cí.� Bohužel� nám� do� práce� vstoupilo�
několik� faktorů,� včetně� pandemie,�
které�zapříčinily,�že�akce�začne�prav-
děpodobně� až� v� příštím� roce.� Než�
začneme� budovat� parkoviště� musí�
se� opravit� vlkovský� přivaděč� vody.�
Kvůli� krizi� se� ale� musely� přerušit�
práce,� takže� se� všechno� posunulo.�
Budeme�navíc�čekat�na�stavební�po-
volení�z�dopravního�odboru.�Než�za-
čneme� s� úpravami� náměstí,�musíme�
mít�prvně�velké�odstavné�parkoviště�
na�novém�městě.�

Před  hasičskou  zbrojnicí  tedy 
vznikne nové odstavné parkoviště?
Nejedná� se� jen�o�prostor�před�ha-

sičskou� zbrojnicí,� ale� chceme� kom-
pletně� vyřešit� celé� nové� město.� Je�
to�hlavně�odstavné�parkoviště,�které�
bude� sloužit� lidem,� kteří� chtějí� od-
stavit� auto� na� delší� dobu.� Bude�mít�
kapacitu� téměř� sedmdesát�míst.� Zá-
roveň�se�ale�řeší�celá�Čapkova�ulice.�
Vidím� to� tak,� že� to�bude�první� akce�
příštího�roku.

Jak se osvědčily stávající změny 
na  západní  straně  náměstí?  Mys-
lím hlavně nové řešení křižovatky?
Shrnul� bych� to� asi� takto� -� niko-

mu� z� nás� se� nelíbí,� jak� vypadá� část�
náměstí,� kde� je� nová� křižovatka� ve�
tvaru� písmene� T,� ale� se� samotnou�
křižovatkou� jsou� podle� mě� spoko-
jeni� všichni.� Odpovídá� to� původ-
nímu� projektu,� ve� kterém� chceme�
pokračovat.� V� současné� době� místo�
po�autobusovém�nádraží� slouží� jako�
parkoviště,�ve� starém�projektu�mělo�
sloužit�něčemu�jinému�než�parková-
ní,� nicméně� v� současné� době� si� ne-
můžeme� dovolit� zrušit� tam� všechna�
parkovací�místa.�

Jak  vypadá  situace  ohledně  au-
tobusového nádraží?
Jediné,� co� v� současné� době� za�

město�začneme�řešit,�je�možnost�vy-

budování�přechodu�pro�chodce,�pro-
tože�mezi� autobusovým�a�vlakovým�
nádražím� žádný� není.� Doufám,� že�
s�policií�najdeme�nějaký�způsob,�jak�
ho�tam�umístit.�Samotné�autobusové�
nádraží�a�jeho�využívání�je�záležitost�
soukromého� subjektu� a� Jihomorav-
ského�kraje,�my�už�do�toho�vstoupit�
neumíme.�Co�se� týká�parkování,�za-
tím�platí�město�panu�Zunkovi�nájem.�

Kvůli pandemii  a  s ní  souvisejí-
cími opatřeními se rušila řada kul-
turních  akcí.  Jak  to  vypadá v Le-
tovicích?
V� době� nejtvrdších� opatření� jsme�

akce�samozřejmě�zrušili�a�nebudeme�
je�nahrazovat.�Nicméně�do�budoucna�
by�už�měly�všechno�proběhnout,�a�to�
včetně� populárního� Festivalu� 3+1.�
V� jednu�chvíli� jsme�sice�vážně�uva-
žovali�o�tom,�že�budeme�muset�Fes-
tival� 3+1� zrušit,� ale� nakonec� bude.�
Odehraje� se� asi� v� menším� rozsahu,�
ale� už� nyní� můžu� prozradit,� že� se�
návštěvníci�mohou�těšit�například�na�
Báru�Basikovou.�

Kulturní  středisko má už  téměř 
rok  nového  ředitele.  Jste  s  jeho 
prací spokojený?
Myslím�si,�že�po�necelém�roce�pů-

sobení�pana�Pléhy,�ho�začínám�hod-
notit�velice�kladně.�Například�to,�jak�
se� chopil� muzea� ve� mě� budí� velké�
nadšení,�najednou�v�tom�vidím�smy-
sl� –� vzniká� expozice� ve� spolupráci�
s�Tylexem.�Jeho�nápad�s�prvorepub-

likovým�koloniálem�se�tam�také�vel-
mi�hodí.�

Plánujete  také  výstavbu  nového 
kulturního domu. V jaké je fázi?
Momentálně� probíhá� soutěž� na�

zpracování�území,�které�má�asi�jeden�
a� půl� hektaru.�Výsledek� bude� velmi�
brzy.�Hned�na�to�vyhlásíme�soutěž�na�
kulturní� dům,� komunitní� centrum...,�
které� tam� chceme.� Smysl� toho� je,�
že� k� němu� půjde� normálně� přijet,�
na� rozdíl� od� stávajícího� kulturní-
ho� domu,� půjde� tam� bez� problémů�
zaparkovat,� bude� mít� bezbariérový�
vstup...� Vlastní� projektování� bude�
trvat� minimálně� další� rok.� O� stáva-
jícím� kulturním� domu� ještě� rozhod-
nutí� nepadlo.� Jednou� z� možností� je�
využití� budovy� například� pro� potře-
by� základní� školy,� ale� nebráníme� se�
ani�přestavbě�na�byty.�Zatím�se�musí�
uvažovat�ve�více�směrech.

Jaké další investice máte připra-
vené?
Kromě� rekonstrukce� náměstí� je�

finančně� nejnáročnější� oprava� ulic�
Boční�a�Střední,�kde�se�investice�po-
hybuje�hodně�přes�deset�milionů�ko-
run.�V�příštím�roce�se�bude�pracovat�
na� Smetanově� ulici� a� jako� poslední�
přijde�na�řadu�ulice�U�Hájku.�Poté�už�
bychom� měli� opravenou� celou� část�
města�–�takzvaný�Klondajk.
Ve� spolupráci� s� developery� se�

bude�řešit�výstavba�bytových�domů.�
Plánujeme� také� výstavbu� domů� ro-

dinných.�V� tomto�případě,� ale�prav-
děpodobně� půjdeme� tou� cestou,� že�
prodáme� parcely� přímo� konkrétním�
zájemcům.� Z� pohledu� města� je� vý-
znamná� také� celková� rekonstrukce�
Masarykovi�střední�školy�za�více�než�
třicet�milionů�korun.�Je�to�potvrzení�
toho,� že� tato� škola� je� velmi� na� vze-
stupu� svými� výsledky,� a� kraj� do� ní�
investuje�nemalé�prostředky.�

S nástupem teplých dní se stává 
aktuálním  také  letovické  koupa-
liště.  Dočká  se  do  budoucna  větší 
rekonstrukce?
Koupaliště� je�problém.�Každoroč-

ně� se� do� něj� nalije� několik� set� tisíc�
korun,� aby�mohlo� zůstat� v� provozu.�
Pokud� bychom� chtěli� udělat� kom-
pletní� rekonstrukci� s� nerezovou� va-
nou�a�dalšími�moderními�záležitost-
mi,� tak�se�bavíme�o�pětadvaceti,�ale�
spíše� třiceti�milionech�korun.�Bude-
me�proto�hledat�způsob�rekonstrukce�
za� maximálně� deset� milionů� korun.�
Pravděpodobně� půjdeme� cestou,� že�
se� opraví� okolí,� aby� bylo� dobře� vy-
užitelné� a� samozřejmě� atrakce.� To�
znamená,� že� koupaliště� nebudeme�
prohlubovat� nebo� měnit� výrazně�
profil...�Budeme�se�snažit�najít�cestu,�
jak�dobře�opravit�vanu,� aby�vydrže-
la,�jak�dobře�opravit�rozvody...�Letos�
bude�koupaliště�v�provozu,�ale�počí-
táme�s�tím,�že�v�příštím�roce�bychom�
se�pustili�do�větších�oprav.�

Radim Hruška
Foto Jaroslav Oldřich
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Mladí atleti ASK Blansko se na 
závodech neztratili

BLANSKO� -�Atletické� soutěže� se�
rozjely�v�plném�proudu.�Po�přerušení�
z� důvodu� koronaviru� i� blanenský�
oddíl� atletiky�ASK�Blansko� vyhlížel�
k� soutěžím� s� respektem.� O� to� větší�
radost�z�předváděných�výkonů�našich�
svěřenců�máme.
Začneme� našimi� nejmladšími,�

a� to� přípravkou,� která� své� soutěže�
družstev� zahájila� prvním� kolem�
�krajské�ligy�v�Kuřimi�a�k�překvapení�
všech� zvítězila.� Tento� výkon� je� o� to�
cennější,� že� se�do�družstva� začleňují�
i� děti� z� atletických� kroužků� našeho�
oddílu.
Mladší�žactvo�svou�soutěž�zahájilo�

v�Brně�na�stadionu�Moravské�Slávie.�
Zde� jsme� trošku� limitováni� počtem�
atletů�v�družstvu,�ale�i�tak�kluci�v�pěti�
dokázali,� že� svými� výkony� patří�

ke� špičce� v� kategorii� a� skončili� na�
krásném�šestém�místě.
Velkou� radost� nám� dělá� družst-

vo� starších� žákyň,� kterým� se� soutěž�
rozběhla� až� vražedným� tempem.�
Holky� po� dvou� týdnech� mají� za� se-
bou� již�druhé�kolo.�V� sobotním�kole�
ve�Vyškově�obsadily�vynikající�druhé�
místo� za� suverénní� Břeclaví� a� toto�
umístění�je�o�to�cennější,�že�jako�jed-
ni�z�mála�nastupujeme�bez�hostujících�
atletek.�
Holky� ještě� čeká� poslední� třetí�

kolo,�které�je�zároveň�vypsáno�i�jako�
mistrovství� Jihomoravského� kraje�
a� některé� z� nich� i�mistrovství�Mora-
vy� a� Slezska� ve� vícebojích� v�Třinci.�
A�již�vyhlížíme�k�4.�červenci,�kdy�ve�
Vyškově� začíná� druhá� liga� družstev�
dospělých.� Martin Bezdíček

Během jízdy pod 
vlivem alkoholu třikrát 
nabourala

ADAMOV� -� V� pondělí� 22.� června� v� nočních�
hodinách� bourala� hned� třikrát� v�Adamově� třiadva-
cetiletá� řidička.�Ta� usedla� do� osobního� automobilu�
GM�DAEWOO�KALOS�posilněná�alkoholem.�První�
dvě�kolize� způsobila� při� couvání� z� parkoviště,� kdy�
narazila� do� zaparkovaného� vozidla� Škoda� Octavia�
a�následně�do�jedné�z�garáží.�Poté�se�rozjela�po�ul.�
Petra� Jilemnického,� kde� s� vozidlem� zastavila� a� při�
couvání�a�otáčení�najela�do�dalšího�zaparkovaného�
vozidla�Škoda�Rapid.�Také�tento�střet�jí�neodradil�a�
ve�své�jízdě�pokračovala�až�do�následného�zastavení�
dopravních�policistů,�v�ulici�Hybešova.�Provedenou�
kontrolou�dechové�zkoušky�jí�bylo�naměřeno�téměř�
dvě� promile� alkoholu.� Ke� zranění� osob� nedošlo.�
Celková� škoda� je� odhadována� na� jednatřicet� tisíc�
korun.
Téhož�dne�v�nočních�hodinách�v�Boskovicích�byla�

zastavena�a�kontrolována�ve�vozidle�Audi�A4�další�
mladá� řidička� pod� vlivem� návykových� látek.� Poli-
cisté�u�ženy�pojali�podezření�na�užití�jiné�návykové�
látky�před�jízdou�nebo�během�jízdy�a�vyzvali�jí�k�pro-
vedení�orientačního�testu�na�přítomnost�omamných�
a� psychotropních� látek.� Tento� jim� následně� ukázal�
pozitivní� výsledek� na� amfetamin/metamfetamin�
a�THC,� k� čemuž� se� žena� doznala� a� potvrdila� užití�
pervitinu� a� marihuany.� Poté� se� podrobila� dalšímu�
lékařskému�vyšetření.
V�obou�případech�policisté�mladým�šoférkám�za-

drželi�řidičské�průkazy�a�zakázali�další�jízdu.

Zmizel vozík 
i s pracovním strojem

ZÁBLUDOV� -� Blanenští� kriminalisté� prověřu-
jí� neobvyklou�krádež,� jež� se�odehrála� z�pondělí� na�
úterý� 23.� června� v� areálu� zemědělského� družstva�
Zábludov.�Z�volně�přístupného�místa�pravděpodob-
ně� v� nočních� hodinách� zmizel� přívěsný� vozík� zn.�
Humbaur,�včetně�naloženého�štěpkovače�zn.�Jensen�
A� 530�XL.�Hodnota� stroje� na� zpracování� dřeva� se�
odhaduje�na�milión�třista�tisíc�korun,�přívěsný�vozík�
byl�vyčíslen�částkou�sto�osmdesát�tisíc�korun.
„Pokud� jste� výše� uvedený� stroj� spolu� s� vozíkem�

někde�viděli�a�můžete� jakoukoliv� informací�přispět�
k�jeho�nalezení,�či�dopadení�pachatele,�bezodkladně�
volejte�přímo�blanenským�kriminalistům�na�telefon-
ní�čísla��974�631�345�nebo�974�631�396,�případně�se�
můžete�dostavit�osobně�na�policejní�stanici�v�Blan-
sku.�Za�spolupráci�předem�děkujeme,“�uvedla�blan-
enská�policejní�mluvčí�Lenka�Koryťáková.

Boural pod vlivem 
alkoholu, za volantem 
navíc neměl co dělat

MILONICE� -� Policisté� z� dopravního� inspek-
torátu� vyjížděli� v� neděli� 22.� června� krátce� před�
jednou� �hodinou� odpoledne� k� dopravní� nehodě,� ke�
které�došlo�na� silnici� I.třídy�č.43.�Řidič�ve�vozidle�
tov.� zn.�Mercedes� Benz� jel� ve� směru� od� Lažan� na�
Černou�Horu.�V�Milonicích� nestihl� včas� zareagov-
at� na� před� ním� brzdící� vozidla� a� strhl� řízení� vpra-
vo,�kde�vjel�mimo�komunikaci.�Zastavil�ho�až�náraz�
o� kovové� zábradlí.� Ke� zranění� osob� nedošlo,� nic-

méně� policisté� zjistili,� že� šofér,� který� způsobil� ne-
hodu,� je� pod� vlivem�alkoholu.�Do�přístroje�Dräger�
nadýchal�přes�jedno�promile.�Jednašedesátiletý�muž�
navíc�nepředložil�řidičský�průkaz,�o�který�přišel�více�
než�před�sedmi�lety�a�nezažádal�si�o�jeho�navrácení.�
Vzhledem� k� tomu,� že� policisté� zahájili� úkony�

trestního� řízení� pro� podezření� z� přečinu� ohrožení�
pod�vlivem�návykové� látky,� řidičské�oprávnění� tak�
zůstane�nadále�v�nedohlednu.

Vloupal se do prodejny 
s potravinami

RÁJEC-JESTŘEBÍ� -� Na� prodejnu� s� potravin-
ami� v�Rájci� Jestřebí� se� v� noci� ze� soboty� na� neděli�
21.� června� zaměřil� zatím� neznámý� zloděj.� Do� ob-
chodu�v�ulici�Komenského�se�dostal�přes�vypáčené�
vstupní�dveře.�Po�násilném�vniknutí�do�prodejny�a�
dalších� prostor� ho� zajímala� pouze� tržba.� Prohledal�
kancelář,�kde�sebral�drobné�mince�v�hodnotě�čtyř�set�
korun.�Poté�našel�a�odcizil�dva�uzamknuté�trezory�a�
z�prodejny�odešel�zadním�vchodem.�Jeden�z�trezorů�
byl�prázdný,�ve�druhém�se�nacházela�finanční�hoto-
vost�přesahující�sedmapadesát�tisíc�korun�a�straven-
ky�v�hodnotě�téměř�devět�a�půl�tisíc�korun.�Způso-
bená�škoda�odcizením�a�poškozením��byla�vyčíslena�
částkou�devadesát�tisíc�korun.
Policisté�ihned�po�přijetí�oznámení�vyjeli�na�mís-

to,�kde�provedli�ohledání�místa�činu�a�zajistili�stopy.�
Ve�věci�následně�zahájili�úkony�trestního�řízení�pro�
podezření�z�přečinů�krádeže�a�poškození�cizí�věci�a�
veškeré�okolnosti�případu�dále�prověřují.
Aby� se� podařilo� pachatele� dopadnout,� přivítali�

by� policisté� informace� od� případných� svědků� této�
události,�kteří�v�inkriminovanou�dobu�mohli�spatřit�
podezřelou� osobu� či� osoby� pohybující� se� poblíž�
prodejny.�
„Poznatky,� které� by� vedly� k� odhalení� totožnosti�

pachatele,� který� se� do� prodejny� vloupal� sdělte� na�
nejbližší�policejní�služebnu,�popř.�na�telefonní�lince�
974�631�396�nebo�na�bezplatnou� linku�158.�Za� in-
formaci�předem�děkujeme,“�přidala�policejní�mluvčí�
Lenka�Koryťáková.

Z kolárny zmizela 
jízdní kola

ADAMOV� -� Policisté� z� obvodního� oddělení�
Blansko� pátrají� po� zloději� čtyř� jízdních� kol,�
která� zmizela� v� době� od� 20:00� hod� 14.� června� do�
19:00�hod�15.� června�v�Adamově.�Do�kolárny� jed-
noho� z� domů� v� ulici� Ronovská� bez� násilí� vniknul�
dosud� neznámý� pachatel,� který� odcizil� dvě� pánská�
jízdní� horská� kola� značek�HaiBike� a� Focus� a� � dvě�
dámská� jízdní� horská� kola� značek� � Ghost� a� Scott.�
Zloděj� neopomněl� také� na� cyklistickou� výbavu� a�
sebou� si� odnesl� ochrannou� přilbu,� gelové� rukavice�
a�světlomet.�Majitelům�odcizených�věcí� tak�způso-
bil�celkovou�škodu�ve�výši�téměř�osmašedesát�tisíc�
korun.�
Policisté� přivítají� jakékoliv� informace� ve-

doucí� k� pachateli� a� také� informace,� které� by�vedly�
k�vypátrání�odcizených�jízdních�kol.�na�telefonních�
číslech�974�631�396,�974�631�324,�popř.�osobně�na�
policejní�služebně�v�Blansku.�Děkujeme.
„V� souvislosti� s� uvedeným� případem� upozorňu-

jeme�všechny�majitele�jízdních�kol,�že�se�opět�zvyšu-
jí�počty�jejich�odcizení.�Buďte�tedy�ostražitější�a�svá�
kola� lépe� zabezpečte.� Základním� zabezpečením� je�
uzamknutí�kola�k�nějaké�pevné�části,�tedy�ke�stoja-
nu,�lavičce,�sloupu�a�podobným�věcem.�Připevněno�

by�mělo�být�vždy�přes�rám�kola,�aby�to�měl�případ-
ný�pachatel�co�nejsložitější.�Dnes�již�existují�i�elek-
tronické�zabezpečovací�systémy,�které�v�případě,�že�
s�kolem�začne�někdo�manipulovat,�okamžitě�spustí�
sirénu,� což� pachatele� vyleká� a� zároveň�odradí.� Pro�
lepší� identifikaci�kola� je�dobré,� aby�bicykl�měl�ně-
jaké�evidenční�číslo�a�jeho�majitel�k�němu�potřebné�
doklady,�či�alespoň�fotografii�kola.�Evidovaná�kola�
je�pak�mnohem�snazší�vypátrat�a�následně�i�majiteli�
vrátit,“� doplnila� blanenská� policejní� mluvčí� Lenka�
Koryťáková.

Policisté vypátrali 
vandala

BOSKOVICE� -�V�rukou�policie�skončil� jednad-
vacetiletý� mladík,� který� z� neděle� na� pondělí� 15.�
června�v�Boskovicích�pomaloval�vulgárními�nápisy�
a�obrazci�hned�několik�objektů.�Ničil�nejen�vstupní�
dveře�bytových�domů,�ale� lihovou�fixou�bílé�barvy�
popsal� také� karoserie� čtyř� zaparkovaných� vozidel.�
�Boskovičtí� policisté� se� začali� případem� intenzivně�
zabývat� a� na� základě� provedeného� šetření� se� po-
dařilo� vandala� brzy� vypátrat.� Podezřelý� se� poli-
cistům� � k� nejméně� deseti� provedeným� skutkům�
doznal�a�svého�jednání�litoval.�A�motiv?�Po�návratu�
domů�z�narozeninové�oslavy,�kde�alkohol�hrál�hlavní�
roli,� si� cestu� krátil� poněkud� neobvyklou� zábavou.�
Celkovou�způsobenou�škodu,�která�byla�odhadnuta�
na�dvacet�tisíc�korun,�požádal�ihned�nahradit�a�uvést�
do� pořádku.� Policisté� v� dané� věci� zahájili� úkony�
trestního� řízení� pro� podezření� ze� spáchání� přečinu�
poškození�cizí�věci.

Řidič pod vlivem 
skončil na střeše

RÁJEC-JESTŘEBÍ� -�V�pátek�12.�června�v�ran-
ních�hodinách�jel�jednadvacetiletý�řidič�s�o�tři�roky�
mladší�spolujezdkyní�v�osobním�vozidle�Škoda�Oc-
tavia.�Ve�směru�z�Rájce-Jestřebí�do�Petrovic�nezvládl�
průjezd� levotočivou� zatáčkou� a� se� svým� vozidlem�
havaroval�mimo�vozovku.�Auto�narazilo�nejdříve�do�
směrového�sloupku,�poté�do�kmene�stromu�a�násled-
ně� se� převrátilo� přes� střechu� do� lesa,� kde� jeho� jíz-
da� skončila.� Příliš� vysoká� rychlost,� nepřizpůsobení�
jízdy� stavu� a� povaze� vozovky� a� také� alkohol� byly�
hlavními�příčinami�dopravní�nehody.�Řidič�vozidla�
i� spolujezdkyně�měli� lehká� zranění,� s� kterými� byli�
z�místa�nehody�odvezeni�záchranáři�do�nemocnice.�
Policisté�při�dechové�orientační� zkoušce�zjistili,� že�
mladík�navíc� řídil�pod�vlivem�alkoholu,�přístroj�na�
měření�alkoholu�vykázal�hodnotu�přes�dvě�promile.�
Na� vozidle� vznikla� škoda� za� 150� tisíc� korun.� Na�
místě�nehody�rovněž�zasahovali�hasiči.

Nepozornost stála muže 
nemalé peníze

BOSKOVICE� -� Ve� čtvrtek� 11.� června� v� pod-
večerních�hodinách� se� obrátil� s� žádostí� o� pomoc�na�
boskovické� policisty� čtyřiašedesátiletý� muž.� Pol-
icistům� sdělil,� že� s� největší� pravděpodobností� na�
parkovišti� u� OD� Kaufland� v� Boskovicích� ztratil�
pánskou� koženou� peněženku,� hnědé� barvy� spolu�
s�penězi�a��osobními�doklady.�S�peněženkou,�ve�které�
bylo�37.600�Kč,�manipuloval�naposledy�téhož�dne�po�
14.00�hod�v�ochodním�domě.�Její�ztrátu�zaznamenal�
až�po�příjezdu�domů.�� Zpracoval Radim Hruška

Fotbalový stadion čeká rekonstrukce za čtyři 
miliony. Hráči věří v postup do 2. ligy

BLANSKO� -�Novou� tribunu,� oplo-
cení,�koridor�pro� fanoušky�hostujících�
týmů�ale�také�elektroinstalaci�a�zázemí�
pro�novináře�by�mohl�mít�už�od�konce�
prázdnin� fotbalový� stadion� na�ASK� v�
Blansku.� Zastupitelé� na� jeho� opravu�
schválili� čtyřmilionovou� investici.� Fa-
noušci�i�hráči�FK�Blansko�věří,�že�klub�
by�mohl� postoupit� do� druhé� ligy.�Bez�
plánovaných� oprav� by� se� ale� zápasy�
na� domácí� půdě� vůbec� nemohly� us-
kutečnit.
„Kromě� pokládky� tartanu� a� úprav�

kabin,�které�byly�součástí� investice�do�
umělé�trávy,�se�do�samotného�stadionu�
ASK�neinvestovalo�přes�třicet�let.�Zas-
tupitelstvo� teď� schválilo� čtyři� �miliony�
na� nejnutnější� opravy,� vystačí� jen� na�
opravu� tribuny� a� oplocení.� Většinu�
z�těchto�peněz,�asi�3,2�milionu�korun,�se�
podařilo�přesunout�v�rámci�stávajícího�
rozpočtu� z� akcí,� které� jsou� levnější,�
než�jsme�předpokládali,�nebo�se�vůbec�
nemohou� realizovat,“� uvedl� starosta�
Blanska� Jiří� Crha.� „Máme� připravený�
materiál,� na� základě� kterého� bychom�
chtěli�postupně�opravovat�i�další�spor-
toviště,�realizace�už�v�letošním�roce�je�
reakcí� na� šance� Blanska� hrát� druhou�
ligu,�tu�nechceme�zabít�tím,�že�nemáme�
vhodný� stadion.�Ten� je� ale� v� takovém�
stavu,� že� bychom� se� do� oprav� stejně�
v�nejbližší�době�museli�pustit�bez�ohle-
du�na�šance�klubu,“�dodal�Crha.
Stadion� získá� nové� dvoumetrové�

oplocení� včetně� podhrabových� desek,�
bude� mít� celkem� tři� vjezdové� brány�
a� tři� vchodové� branky,� kromě� stáva-

jícího� hlavního� vstupu� vzniknou� další�
také�v�jihozápadním�a�severozápadním�
rohu� stadionu.� � „Na� tribunu� se� osadí�
přes�pět�set�nových�plastových�sedaček,�
ty� přibudou� také� na� obou� střídačkách.�
Nová�bude�střecha�i�záda�tribuny,�nos-
ná�konstrukce�se�opraví,�projekt�počítá�
s�obnovením�schodiště,�upraví�se�místa�
pro� průchody� na� tribuně,� odstraní� se�
stávající�dešťový�žlab�a�vybudují�nové�
dešťové�svody�i�žlab�pro�odvodnění�tri-
buny,“�vyjmenovala�Leona�Mazourová�
z�investičního�odboru,�která�má�opravu�
stadionu�na�starosti.
Vznikne�také�nový�koridor�se�samo-

statným� vjezdem� a� vstupní� branku� do�
sektoru� fanoušků� hostů.�Ti� budou�mít�
vyhrazenou� minimálně� stovku� míst�
na� stání� v� severní� části� stadionu,� od�
domácích�fandů�fotbalu�budou��oddělení�
třímetrovým� oplocením,� v� blízkosti�
tribuny� na� stání� pro� hosty� bude� také�

stánek� s� občerstvením,� další� vznikne�
poblíž�tribuny�pro�domácí.�V�centrální�
části� tribuny�přibudou�místa�pro� spor-
tovní�novináře.
Město� nyní� řeší,� jak� upravit� také�

rozbité� stupně� na� stání� v� okolí� celého�
stadionu,� náklady� na� jejich� opravu� se�
zatím� vyčíslují,� poté� se� město� pokusí�
zajistit� potřebné� peníze.� Když� se� to�
nepodaří,� chtějí� pomoci� i� členové� FK�
Blansko.�„Uvidíme,�co�a�v�jakém�roz-
sahu� bude� potřeba.� Myslím� ale,� že�
například� na� úpravě� tribun� na� stání�
bychom� se� mohli� podílet� brigádnicky�
i� v� rámci� FK� Blansko,� tak,� abychom�
opravu� zajistili� co� �nejvíce� vlastními�
silami,“� uvedl� stávající� předseda� FK�
Blansko�Zdeněk�Veselý.
Blanenští� fotbalisté� teď� čekají,� jak�

dopadnou� zápasy,� které� ještě� v� druhé�
lize�zbývá�odehrát.�Pokud�sestoupí�za-
tím�poslední�Vítkovice�nebo�jiný�mora-

vský�klub,�postoupí�Blansko�automaticky�
do� 2.� ligy.� „Ještě� jich� zbývá� odehrát�
sedm� druholigových� zápasů,� čekáme�
na� výsledky,� nic� jiného� nám� bohužel�
nezbývá.� Vítkovice� ale� zatím� nezískaly�
v� šesti� zápasech�ani�bod,�naše� šance�na�
postup� jsou� čím�dál� �pravděpodobnější,“�
nastínil�opatrně�Veselý.
Hráči� se� nyní� pod� vedením� nového�

trenéra� Oldřicha� Machaly� věnu-
jí� přípravě� na� novou� sezónu,� � trenér�
chce�tým�doplnit�o�nové�posily,�jasněji�
o�jménech�by�mohlo�být�v�červenci.
Město� sportoviště� převzalo� v� roce�

2011� od� ASK� Blansko.� „Převzala�
se� i� další� sportoviště,� třeba� od� ČKD�
Blansko.� Kluby� neměly� peníze� na� je-
jich�provoz�a�obnovu,�cílem�bylo�nas-
tavit�pravidla� tak,�aby�se�kluby�mohly�
věnovat� sportovní� činnosti� a� starost�
o� majetek� přenechali� městu.� My� in-
vestujeme� do� infrastruktury,� to,� jak�
sportoviště�vypadají,�je�naše�vizitka,�ne�
vizitka�klubů,“�dodal�Crha.
Výhledově� město� plánuje� také�

druhou� etapu� opravy� stadionu� ASK,�
který� kromě� fotbalistů� využívají� také�
blanenští� atleti.� „Obnovit� je� kromě�
oplocení�hlavně�tartan�běžeckého�ová-
lu,� to� nás� trápí� nejvíc,“� uvedl� trenér�
a� manažer� atletického� oddílu� ASK�
Blansko�Martin�Bezdíček.
Součásti�projektu,�na�který�by�Blans-

ko�rádo�získalo�dotaci,� jsou� také�nové�
šatny,� kapacita� v� blízkosti� těch� stáva-
jících�je�totiž�nedostatečná.

ZDROJ Pavla Komárková,
www.blansko.cz
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Sbírka potravin 
vynesla téměř 
tunu trvanlivého 
jídla

BLANSKO - Celkem 946 kilo-
gramů trvanlivých potravin a 12 560 
korun darovali lidé blanenské charitě 
při Sběru potravin, který uspořádala 
10. června v osmi městech a obcích 
po celém blanenském okrese.

„Sbírku jsme se tentokrát rozhodli 
omezit hlavně na potraviny, protože 
z důvodu zrušené tradiční Národní 
sbírky potravin na Blanensku chyběly 
stovky kilogramů trvanlivých potra-
vin.

Průběžný sběr potravin dále probí-
há ve spolupráci s městem Blanskem 
v rámci projektu Pomáháme Blansku 
už od začátku května v blanenském 
Informačním centru Blanka,“ uvedl 
ředitel Charity Blansko Pavel Kol-
mačka. 

Do blanenského informačního cen-
tra mohli zájemci nosit trvanlivé po-
traviny jako jsou piškoty, konzervy, 
těstoviny, olej, rýže, mléko, dětské 
výživy. Sběr potravin byl ukončen 
v pátek 26. června.

„Potraviny distribuujeme lidem 
v nouzi z celého regionu, klientům 
Charity, spolupracujeme také s Od-
borem sociálních věcí města Blanska. 
V případě, že vám chybí základní 
potraviny, můžete se obrátit přímo 
na vedoucího charitní humanitární 
pomoci Františka Jahody na číslo 
603 291 388,“ doplnil ředitel Chari-
ty Blansko Pavel Kolmačka s tím, že 
charita velmi děkuje lidem za dary, 
děkuje také městu Blansko, farnos-
tem a všem, kteří se na sbírkách jak-
koliv podílí.  (hrr)
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Boskovické westernové 
městečko připravilo nové 
představení - Vinnetou I.

BOSKOVICE - Letošní premiérou Westernového měs-
tečka Boskovice, které vzniklo před zhruba dvaceti lety 
v pískovcovém lomu u Boskovic, je představení Vinnetou 
I. Jde o převedení slavného filmu Vinnetou I. z roku 1963 
s Pierrem Bricem (apačský náčelník Vinnetou) a Lexem 
Barkerem (Old Shatterhand) do formy divadelního před-
stavení. Koná se v přírodním amfiteátru městečka, které 
patří k největším zařízením svého druhu ve střední Ev-
ropě.

Po několika měsících náročné práce vznikla v amfiteát-
ru městečka unikátní scéna. Tvoří ji přesné kopie budov 
z filmu; jednopatrový Salon, v němž se opevnil padouch 
Santer se svojí bandou, sídlo Apačů - tzv. pueblo i se čtyř-
metrovým totemem nebo nádraží městečka Roswell. 

Kvůli představení bylo postaveno 60 metrů dlouhé ko-
lejiště s umělým tunelem. Byla postavena funkční, 3000 
kilogramů vážící kopie historické lokomotivy. Vzniklo 
jezírko připomínající řeku Rio Pecos pro souboj Old Shat-

terhanda a náčelníka Iču-čuny. Kulisu dotváří čtyřmetrové 
umělé kaktusy. 

Zajímavostí při představení je devítimetrový vodopád, 
kvůli němuž byly vybudovány dvě nádržky. V představení 
jsou četné efekty, jsou do nich zapojeni jezdci na koních. 
K nejatraktivnějším bude patřit okamžik, kdy lokomotiva 
najede do boční zdi jednopatrového Salonu, aby z něj Old 
Shatterhand vystrnadil Santerovu bandu.

Ve snaze předložit divákovi silný romantický příběh se 
představení striktně drží filmové předlohy. Děj tedy nebyl 
nijak upravován ani vylepšován. Využívány jsou dialogy 
z původního filmu. Tvůrci představení si na ně zakoupili 
autorská práva.

Vinnetou I. je prvním z filmů o náčelníkovi Apačů, 
které byly natočeny na motivy knih německého spisova-
tele Karla Maye. V tomto příběhu se Vinnetou seznamuje 
s mladým německým zeměměřičem. 

 Pokračování na str. 4

Město Jevíčko leží v severní části ma-
lebného úrodného kraje Malá Haná. 
Město bylo založeno v první polovi-
ně 13. století. Roku 1258 bylo Jevíčko 
povýšeno Přemyslem Otakarem II. na 
město královské. V roce 2019 vyhrálo 
soutěž historické město Pardubického 
kraje.

Vítejte v Jevíčku …
Rok 2020 - Rok židovské paměti v Jevíčku bude 
obohacen výstavou Anny Frankové 
„Nechte mě být, jaká jsem.“
Vernisáž se uskuteční 1. 7. 2020 v synagoze. 
Výstava bude zpřístupněna v červenci a srpnu každý den od 14 - 16 hodin.

Od 1. 7. do 31. 8. 2020 máme pro 
návštěvníky připravené 

prohlídky městské věže 
– dominanty města. 

Otevřeno pondělí až neděle 9 – 15 hodin.
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bližší informace na webu města 
www.jevicko.cz

Zveme Vás na sérii 
kulturních akcí 

Vítejte v Jevíčku …

AGROAD s.r.o. HLEDÁ 

SKLADNÍKY!!!

Zabýváme se prodejem ND 

na zemědělskou techniku.

Práce na HPP, jednosměnná 

pracovní doba, náborový 

příspěvek 10.000 Kč.

Pravidelná mzda (20.000-

35.000 Kč), fi remní benefi ty,  

měsíční prémie, 13. plat, 

věrnostní odměna.

Své životopisy zasílejte 

nabaldrmanova@agroad.cz.   
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Prodám 4 ks alu disků R14, 4x108, 
vhodné pro Ford. Cena 2 000 Kč.Tel.: 
774 964 038 jen sms, zavolám zpět.

Koupím cca 2 kubíky suchého tvr-
dého dřeva, nenaštípaného. Odvoz  do 
Ludíkova si zajistím. Tel.: 737 142 578. 
Nabídněte cenu.

Koupím vojenské a civilní řády a 
vyznamenání. Též socialistické. Tel.: 
608 420 808.

Prodám knihy od Robina Cooka 

(nové) á 25,- Kč. SMS na tel. 792 259 
250 - zavolám.

Prodám starší kufříkový šicí stroj 
(entlovačka) za 290,- Kč . SMS na tel. 
792 259 250 - zavolám.

Koupíme chalupu na Blanensku. 
Rekreace - bydlení. Zahrada podmín-
kou. Tel.: 720 598 284.

Prodám brambory na krmení 2,-
Kč/kg. Tel.: 776 178 163.

Prodám Opel Astra Kombi 1.8 
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Pronajmu nebytové 
prostory v přízemí 

domu na Masarykově 
náměs�  v Letovicích.
Vhodné k obchodní 

činnos� , výměra 54 m2.
Od června t. r. 

Tel.: 603 738 767 nebo 
737 397 109

MICHAL
DAVID

25. 6. 2015
20.00 hod.

Letní kino
BOSKOVICE

20.0

Cena: 550 Kč v předprodeji / 650 Kč na místě

Předprodej v Městském informačním středisku 
Boskovice, Masarykovo nám. 1, tel. 516 48 86 77 
a v síti ticketportal.cz.

www.kulturaboskovice.cz

AGROAD s.r.o.
se sídlem v Kuřimi,

hledá SKLADNÍKA na HPP.
Info na tel.: 541 264 970.

Údržba zeleně - Posekáme 
zahrady, neudržované 

plochy, náročný terén není 
překážkou. Individuální 

přístup. Více informací na 
tel.: 778 000 301. 

www.sekacizelene.cz

Pronajmu dlouhodobě 
byt 1+1, včetně sociálního 

zařízení v přízemním 
rodinném domku ve 

Svitávce. Nájem 3500,- Kč 
plus inkaso 2300,- Kč, 

dvouměsíční kauce 
z nájmu. Samostatné 

hodiny pro odpočet. Tel.: 
728 977 545, 731 345 327

C

středa 3. červnastředa 3. června

AKCEAKCE
Blansko – ASK v 10 hod.: Strollering – 
ukázková hodina, sportovní chůze s kočár-
kem propojená s  tness programem.
Blansko – Klub Ratolest v 10 hod.: Pojď 
si se mnou hrát – setkávání maminek či 
babiček s dětmi.
Blansko – ZUŠ Zámek v 18 hod.: 4. Absol-
ventský koncert ZUŠ.
Blansko – Knihovna v 18 hod.: Kreslení 
pravou mozkovou hemisférou.
Boskovice – Zámek v 8, 8.45, 9.30, 10.15, 
11 a 11.45 hod.: Dětské dny s Arabelou.
Boskovice – Zámek v 19.30 hod.: Barbara 
Maria Willi a Joss van Immerseel, koncert 
v rámci fes� valu Concentus Moraviae.
Velké Opatovice – Malá scéna stálého 
kina v 17 hod.: Závěrečné vystoupení žáků 
LDO ZUŠ pod vedení p. uč. MgA. Zdeňky 
Selingerové.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Dítě číslo 44.
Boskovice v 19.30 hod. Šílený Max: Zbě-
silá cesta.

čtvrtek 4. červnačtvrtek 4. června
AKCEAKCE

Blansko – Senior centrum ve 14 hod.: 
Zahájení provozu odborné Poradny pro 
pečující o osoby s Alzheimerovou choro-
bou.
Blansko – Klub Ratolest v 15 hod.: Pokro-
čilé kojení a jeho význam, v 16 hod.: Den 
dě�  a otců.
Blansko – Radnice v 17.45 hod.: Mode-

rované modlitby za město Blansko a jeho 
obyvatele, téma Prázdniny.
Blansko - Cafe & Restaurant Castello v 19 
hod.: Taneční večer, hraje Tom Sawyer 
Band.
Boskovice – Masarykovo náměs�  v 9 až 
16 hod.: Farmářské trhy.
Letovice – Kulturní dům v 16 hod.: Výsta-
va prací žáků výtvarného oboru ZUŠ Leto-
vice, vernisáž.
Valchov – Knihovna v 16.30 hod.: Verni-
sáž výstavy Lucie Šmídové.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Dítě číslo 44.
Boskovice v 19.30 hod. Insidious 3: Počá-
tek.
Doubravice v 18 hod. Babovřesky 3.

pátek 5. červnapátek 5. června
AKCEAKCE

Blansko – Kino v 16 hod.: Výstava žáků 
výtvarného oboru SZUŠ Blansko, verni-
sáž.
Blansko – Křesťanské centrum v 17 hod.: 
Základy hry na akus� ckou kytaru, v 18 
hod.: Základy hry na akus� ckou kytaru v 
hudební skupině.
Blansko – Lavina v 17 hod.: DAR SALAM, 
beseda.
Blansko – Knihovna v 18 hod.: Obnovitel-
né zdroje – nesmysl nebo šance?, před-
náška.
Boskovice – Nádvoří zámku v 19.30 hod.: 
Španělský hudební večer na zámku.
Letovice – Galerie Domino v 17.30 hod.: 
Vernisáž prodejní výstavy keramiky Jana 
Vichty.
Olešnice – Kulturní dům v 19 hod.: S čerty 

nejsou žerty, pohádka v podání vírských 
ochotníků.
Šebetov – Škola v 16 hod.: Evropský den, 
zábavný program pro dě� .

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Dítě číslo 44.
Boskovice v 17 hod. Sedmero krkavců.
Boskovice v 19.30 hod. Insidious 3: Počá-
tek.
Velké Opatovice v 19.30 hod. Babovřesky 3.

sobota 6. červnasobota 6. června
AKCEAKCE

Blansko – Kryté lázně ve 13 hod.: Volný 
minikurz plavání pro širokou veřejnost.
Blansko – Náměs�  Republiky ve 14 hod.: 
7. sraz vozidel značky Trabant.
Blansko – Galerie města Blanska v 17 
hod.: Vladimír Kokolia a Karel Pivoňka, 
vernisáž výstavy.
Boskovice – Areál VASS ve 13 hod.: Jez-
decký den ke Dni dě� .
Letovice – Kostel sv. Prokopa ve 14 až 16 
hod.: Prohlídky farního kostela svatého Pro-
kopa.
Letovice – Klášter Milosrdných bratří ve 14 
a 15 hod.: Prohlídky historické lékárny.
Letovice – Areál hasičské zbrojnice ve 20 
hod.: Taneční zábava.
Olešnice – Zahrada kulturního domu ve 
14.30 hod.: Olešnická kytka.
Úsobrno – Hřiště ve 14 hod.: Běh naděje 
a Dětský den.
Velké Opatovice – Zámecký sál v 19 hod.: 
Zábavně-vědomostní moderovaný kvíz.

KINAKINA
Blansko v 17.30 hod. Malá z rybárny.
Blansko ve 20 hod. San Andreas. (3D 
s � tulky)
Boskovice v 17 a 19.30 hod. Sedmero 
krkavců.

neděle 7. červnaneděle 7. června
AKCEAKCE

Blansko – Dělnický dům v 16 hod.: 
Vystoupení literárně-dramatického 
oboru Soukromé základní umělecké 
školy Blansko.
Boskovice – Letní kino v 19.30 hod.: Gala-
koncert Hany Zagorové.
Knínice – Za kulturním domem v 15 hod.: 
Den dě� .
Sudice – Sokolovna v 15 hod.: Dětský den 
v Sudicích.

KINAKINA
Blansko v 15 hod. Malá z rybárny.
Blansko v 17.30 hod. San Andreas. (3D 
s � tulky)
Blansko ve 20 hod. San Andreas. (s � tul-
ky)
Boskovice v 15 hod. Bijásek: Za kamarády 
z televize VIII.
Boskovice v 17 a 19.30 hod. Sedmero 
krkavců.

pondělí 8. červnapondělí 8. června
AKCEAKCE

Velké Opatovice – Zámecký sál v 18 hod.: 
Zdravotní cvičení.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Divoká dvojka.
Boskovice v 19.30 hod. Filmový klub: Stá-
le spolu.

úterý 9. červnaúterý 9. června
AKCEAKCE

Blansko – Státní okresní archiv v 9 hod.: 
Proměny Blanska ve 20. stole� , den ote-
vřených dveří.
Blansko – Knihovna v 17 hod.: Cesty za 
poznáním – Ota Pavel.

KINAKINA
Blansko ve 20 hod. Divoká dvojka.
Boskovice v 19.30 hod. Rudá mašina.

Koupaliště Červenka 
otvírá již tento pátek 

Boskovice - Vzhledem k příznivé před-
povědi počasí na nadcházející víkend se 
brány koupaliště Červenka v Boskovicích 
otevřou již v pátek 5. června ve 14 hodin 
místo původně plánované soboty. V sobo-
tu bude otevřeno od 10 hodin. Do 13. 6. 
bude současně otevřeno koupaliště i 
městské lázně. Od 13. 6. již bude otevřen 
pouze právě jeden provoz dle aktuálního 
počasí.

Olešnická kytka slaví 
třicetiny

Olešnice - T.O. Zmijáci ve spolupráci s 
městem Olešnice zvou všechny občany 
a návštěvníky Olešnice na jubilejní 30. 
ročník fes� valu Olešnická kytka, který se 
uskuteční v soboru 6. června na zahradě 
KD v Olešnici. Olešnická kytka je jeden z 
nejstarších hudebních fes� valů tramp-
ské a folkové hudby v České republice. 
Letošní ročník má hvězdné obsazení, ať 
už se jedná o Hanu a Petra Ulrychovi se 
skupinou JAVORY BEAT, kteří vystoupí již 
ve 14.30 hod., ale i následně o skupiny 
Kamelot, Poutníci, Los Brňos, nebo Tram-
poty. Chybět nebude i již tradiční Šutera 
Cup - soutěž v pojídání párků v přestávce 
mezi vystoupeními hudebníků, ale také 
tradiční občerstvení pro diváky. 
V pátek 5. června v 19.00 hod. odehrají 
vírš�  ochotníci na zahradě KD pohádku S 
čerty nejsou žerty, jako již tradiční divadlo 
před sobotní Kytkou.

kalendář akcíkalendář akcí

Accord

BOSKOVICE
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Dne 8. června uplynou tři roky od 
chvíle, kdy nás navždy opus� l

 
Ing. Pavel Stara.

Kdo jste ho znali, vzpomeňte s námi. 
Vzpomínají rodina a přátelé.

 
 

DARUJ KREV se 
ZDRAVÝM MĚSTEM 

BOSKOVICE 
 
 
 

                                                               12. ČERVNA 2015 
      od 7.00 do 9.30 hod 

  transfúzní oddělení 
        Nemocnice Boskovice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DOKAŽ, ŽE MÁŠ SRDCE NA SPRÁVNÉM MÍSTĚ 

A STAŇ SE DÁRCEM KRVE! 
 

Kampaň je orientovaná na získání prvodárců a netýká se již 
registrovaných dárců krve (děkujeme za pochopení). 

 
Na každého nového prvodárce čeká za tento dobrý skutek malý dárek a 
možnost vyhrát permanentku do plaveckého bazénu v hodnotě 1 tis. Kč. 

 
 
 

Prosíme o potvrzení Vaší účasti na tel.: 516 488 627 nebo email: 
aneta.sedlackova@boskovice.cz  nejpozději do 6. června 2015. 
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ATLETIKA
6. 6., 11 h Doubravice nad Svitavou. Svitava kros.

HORSKÁ KOLA
6. 6., 10 h Protivanov. Pohár Drahanské vrchoviny. 

KOPANÁ
6. 6., 16:30 h Blansko - Vrchovina, divize. 7. 6., 16:30 h Ráječko - 
Sparta Brno, KP. Bořitov - Lipovec, I. A.

NOHEJBAL
6. 6., 8 h ASK Blansko. Memoriál A. Vágnera.
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BLANSKO
Středa 3. 6., 12:00 - 18:00; Čtvrtek 4. 6., 12:00 - 18:00; Pátek 
5. 6., 12:00 - 18:00, 19:00 - 20:00; Sobota 6. 6., 9:00 - 10:00, 11:00 
- 13:00, 17:00 - 20:00; Neděle 7. 6., 9:00 - 20:00.

BOSKOVICE
Středa 3. 6., 6:30 - 8:00, 12:30 - 16:00, 17:30 - 21:00; Čtvrtek 4. 
6., 6:30 - 7:50, 12:00 - 16:00, 18:30 - 21:00; Pátek 5. 6., 11:30 - 
17:00, 18:30 - 21:00; Sobota 6. 6., 10:00 - 21:00; Neděle 7. 6., 9:00 
- 20:00; Pondělí 8. 6., 16:00 - 20:00; Úterý 9. 6., 10:30 - 16:00, 
17:30 - 20:00; Středa 10. 6., 11:00 - 21:00.

benz., NOVÁ STK, EKO zapl., taž-
né, stř. nosiče. Rok 1997. Naj. 189 
tis. km. Centrál, dig. display, tem-
pomat, motor ECOtec, el. okna, el. 
zrcátka. Cena: 20 tis. Kč. Tel.: 605 
529 478.

Prodám sadbové brambory červe-

né polorané, odrůda Rossela, 1 kg za 5 
Kč - Kunštátsko. Tel.: 606 920 940.

Nechám zavařovací sklenice za 
symbolickou cenu. Boskovice, tel.: 
774 408 399.

Koupím dům v Boskovicích nebo 
poblíž Boskovic. Tel.: 607 458 508.

Dne 8. června uplynulo osm let od
chvíle, kdy nás navždy opusti l

Pátrání po seniorovi 
skončilo úspěšně

BOSKOVICE - Ve čtvrtek 18. 
června v 10.00 hod seniorka z Bosko-
vic oznámila prostřednictvím tísňové 
linky pohřešování svého manžela. 
Tuto skutečnost nahlásila poté, co se 
její muž po více než třech hodinách 
nevrátil ze zdejšího obchodu. 

Boskovičtí policisté ihned vyjeli do 
terénu a zjistili, že v prodejně, kterou 
pravidelně ráno pětasedmdesátile-
tý senior navštěvuje, odešel jiným 
směrem než obvykle. Policejní hlíd-
ky nejdříve prověřily zdravotnická 
zařízení a zjišťovaly, zda muž není u 
známých. 

Poté započala pátrací akce v terénu, 
do které byly nasazeny téměř tři de-
sítky policistů včetně městské policie 
a policejního vrtulníku s termovizí. 

Na základě informací přes sociální 
sítě, ve kterých město Boskovice na 

svých stránkách upozornilo na pohře-
šování seniora, se přidali také samot-
ní občané. 

Po více než šesti hodinách pátrá-
ní, policisté podchlazeného a nezra-
něného seniora našli ležet mezi keři v 
blízkosti místního hřbitova. Následně 

skončil v péči přivolané zdravotnické 
záchranné služby. 

Všichni, kteří po seniorovi pátrali, 
byli rádi, že se jim ho podařilo včas 
nalézt a tím i pravděpodobně zachrá-
nit život.

 Radim Hruška


